
TÜİK Hanehalkı 
İşgücü Araştırması 
sonuçlarını açıkladı. 

Buna göre; 15 ve daha 
yukarı yaştaki kişilerde 
işsiz sayısı 2024 yılı 

Eylül ayında bir önceki 
aya göre 35 bin kişi 
artarak 3 milyon 100 
bin kişi oldu. İşsizlik 
oranı ise değişim 

göstermeyerek yüzde 
8,6 seviyesinde 

gerçekleşti.  
n HABERİ SAYFA 7’DE

Araştırmacı-Yazar 
Muzaffer Tulukcu, 
Akören Tarihi’nde 

ilçede belediye 
yapmış olan isimleri 

anlatmayı sürdürüyor. 
Tulukcu, 

Akören’de Belediye 
Başkanlığı yapan 
isimlerin ilçenin 
kalkınması adına 
önemli çalışmalar 

yürüttüğünü anlatıyor.  
n HABERİ SAYFA 

10’DA

ŞEHRE NEFES OLACAK
Milli Ağaçlandırma Günü kapsamın-
da, Konya’da binlerce fidan toprakla 
buluştu. Büyükşehir Belediyesi ve 
Necmettin Erbakan Üniversitesi 
tarafından düzenlenen etkinlikte 
üniversite öğrencileri fidan dikti. 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, Sille’de düzen-
lenen fidan dikme programına 

katıldı. Sanayi ve Teknoloji Bakan 
Yardımcısı Oruç Baba İnan ise 
memleketi Yunak’ta fidan dikti.  

n HABERİ SAYFA 5’TE 
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MAĞDUR OLMAMAK 
İÇİN DİKKAT EDİN

2A Grup Sigorta Center Bireysel & Kurumsal 
Satış Müdürü Ramazan Efe Çat, “Riskin gerçek-
leşmesi durumunda mağduriyetimizin giderile-
bilmesi için gerekli teminatlar ve doğru bedeller 
bilgisini sigortacı ile teyitleşerek teklif alın” dedi.

  n HABERİ SAYFA 9'DA

TARIK BUĞRA ZOR 
DÖNEMLERİ ANLATIR 

AKSARAY YOLU’NA 
EKOLOJİK KÖPRÜ!

TYB Konya Şubesi’nde Tarık Buğra’yı anlatan Elif 
Kalaycı, “Tarık Buğra, eserlerinde savaş yıllarının 
zorluklarına ve dönemin ekonomik sıkıntılarına 

geniş yer vermiştir” diye konuştu.  
n HABERİ SAYFA 6'DA

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, 
“Konya-Aksaray devlet yolu, Kaş-Kalkan yolu ve 

Batman-Hasankeyf yolu Suçeken Boğazı mevkisi 
gibi stratejik bölgelerde toplam 15 yeni ekolojik 

köprü planlıyoruz” dedi.  n HABERİ SAYFA 7'DE 03 04 06CHP Selçuklu,
helva dağıttı

Analiz Koleji’nden 
hüzünlü anma

Saman balyaları 
kundaklandı

‘Yapay gündeme 
izin vermeyiz!’

Sağlık-Sen, “Aile Hekimliği 
Sözleşme ve Ödeme Yönetme-
liğinde Değişiklik Yapılmasına 
Dair Yönetmelik”te yer alan 
bazı maddelerin iptali için 
Danıştay’a dava açtı. 
n HABERİ SAYFA 5’TE

İki ayrı kaza, 
10 yaralı!

Ankara’da partisinin il başkan-
ları toplantısına katılan CHP 
Konya İl Başkanı Bekir Yaman, 
il başkanlarının yaptığı ortak 
basın açıklamasını paylaştı. 
Yaman, yapay gündeme izin 
vermeyeceklerini kaydetti. 
n HABERİ SAYFA 3’TE 

Konya’da usta 
eller yarıştı

Kulu ve Akşehir ilçelerinde 
yaşanan iki ayrı trafik kaza-
sında toplam 10 kişi yaralan-
dı. Yaralıların sağlık durum-
larının iyi olduğu bildirildi.  
n HABERİ SAYFA 9’DA 

Yönetmelik 
yargıya taşındı

Konya Berberler ve Kuaförler 
Odası tarafından düzenlenen 
'Hair Fast' saç tasarım yarışması 
büyük ilgi gördü. Ülkemizin 
dört bir yanından katılan 180 
berber ve kuaför 5 kategoride 
birbirleriyle yarıştı.
 n HABERİ SAYFA 4'TE

Ekonomiye katkı sağlayacak Konya’nın yeni gözdesi oldu
Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Ereğli’ye kazandırılacak 
Kamyon Garajı inşaatında 
incelemelerde bulundu. 
Başkan Altay, “12 işletmenin 
olacağı, 130 TIR’ın park 
edilebileceği bir alanda çalış-
malarımız inşallah yıl sonu 
itibariyle tamamlanacak” 
dedi.   n HABERİ SAYFA 2’DE

Konya Büyükşehir Belediyesi 
ve Meram Belediyesi iş birli-
ğiyle hayata geçirilen Konevi 
Sosyal Tesisleri şehrin spor, 
eğitim ve sosyal hayatının 
yeni gözdesi oldu. pek çok 
hizmeti aynı çatı altında 
toplayarak sosyal, kültürel ve 
ekonomik olarak bölgesine 
değer katan tesis ilgi görü-
yor. n HABERİ SAYFA 2’DE 

İşsizlik oranı aynı kaldı Akören’in hizmet erleri

TÜMOSAN Konyaspor 
Yüksek Divan Kurulu 
Başkanı Ahmet Şan, 
Konyaspor’un vergi 
borçları konusunda 

şehrin dinamiklerinin 
harekete geçmesi için 

destek istedi

ÖDENMEZSE PUAN 
SİLME CEZASI KAPIDA!

TÜMOSAN Konyaspor, mali anlamda ciddi 
sorunlar yaşıyor. 169 milyon 773 bin TL’yi 
bulan vergi borcunu Kasım sonuna kadar 
ödemesi gereken Anadolu Kartalı, borcu 
ödeyemezse puan silme cezasıyla karşı 
karşıya kalacak. Bu konuda TÜMOSAN 
Konyaspor Yüksek Divan Kurulu Başkanı 

Ahmet Şan, şehirden destek istedi.

KONYASPOR’A 
SAHİP ÇIKMALIYIZ

Şan; “Konyaspor Konya’nın bir reklam yüzü. 
Konyaspor’a bir şekilde sahip çıkmamız 

gerekir. Konya’ya yakışan da değerlerine sahip 
çıkmaktır. Biz geçmişte bir ve beraber oldu-
ğumuz bütün sıkıntıları atlattık. Konyaspor’un 

içinde bulunduğu durum ile ilgili herkesin taşın 
altına elini koyması lazım” dedi. 

n H HABERİ SPOR’DA

Babayiğit aranıyor! 



Konya Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından yapımında sona 
yaklaşılan Ereğli Kamyon Gara-
jı, ilçenin önemli bir ihtiyacını 
giderecek.

Ereğli Kamyon Garajı inşa-
atında incelemelerde bulunan 
Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Ereğli’nin sadece Konya’nın de-
ğil, Türkiye’nin en önemli tarım 
ve hayvancılık üretim merkez-
lerinden birisi olduğunu, özel-
likle hayvansal üretimin son 
ürüne dönüştüğü önemli fab-
rikaların ve taşıma alanlarının 
bulunduğu bir yer olduğunu 
söyledi.

130 TIR’IN AYNI ANDA 
PARK EDEBİLECEĞİ BİR ALAN

Şeker Fabrikası’yla da 
önemli bir taşıma kapasitesine 
sahip Ereğli’de taşıyıcılar için 
kamyon garajı oluşturmak için 
başladıkları çalışmada son aşa-
maya geldiklerini dile getiren 
Başkan Altay, “12 işletmenin 

olacağı, 130 TIR’ın park edile-
bileceği bir alanda çalışmaları-
mız inşallah yıl sonu itibariyle 
tamamlanacak. Böylece hem 
Ereğli’mizin ekonomisine cid-
di bir katkı sağlamayı hem de 
araçların güvenliğini, çalışan 
insanlarımızın Konya’ya ya-
kışır bir şekilde hizmetlerini 
üretmelerini sağlamış olaca-
ğız. Her zaman ifade ettiğimiz 
gibi; insanlarımız, çiftçilerimiz, 

tarımsal ve hayvansal üretime 
devam etsinler, biz Konya Bü-
yükşehir Belediyesi olarak her 
zaman onların yanındayız” ifa-
delerini kullandı. 

“BU TESİSLE İNŞALLAH, 
BU HİZMETLERİN STANDARTLARI 

DAHA DA YÜKSELECEK”
Konya’nın sadece kendisi 

için üreten değil, tüm Türki-
ye’nin ve dünyanın gıda gü-
venliği için üreten bir şehir 

olduğuna dikkat çeken Baş-
kan Altay, “Ereğli’miz de hem 
tarımsal hem de hayvansal 
üretimle buna katkı sunmaya 
devam ediyor. Tüm üreticileri-
mize teşekkür ediyorum. On-
ların emeklerinin en iyi şekilde 
değerlendirilmesi, pazarlara 
ulaştırılması konusunda eme-
ği geçen şoför arkadaşlarımıza 
teşekkür ediyorum. Bu tesisle 
inşallah, bu hizmetlerin stan-
dartları daha da yükselecek. 
Ereğli’nin ekonomisine katkı 
sağlamaya devam ediyoruz. 
Şehrimize hayırlı olmasını dili-
yorum” sözleriyle konuşmasını 
tamamladı.

AK Parti Ereğli İlçe Başka-
nı İbrahim Erol da “Ereğli’deki 
kamyon garajı sorununu orta-
dan kaldırarak trafiği rahatlata-
cak hizmeti Büyükşehir Beledi-
yemiz hayata geçiriyor. Emeği 
geçenlere teşekkür ediyorum” 
açıklamasını yaptı.
n HABER MERKEZİ 

Konya’daki birlik, beraberlik 
ve koordinasyonun en güzel ör-
neklerinden biri olarak Konya Bü-
yükşehir Belediyesi ve Meram Be-
lediyesi iş birliğiyle yapılan Konevi 
Sosyal Tesisleri, şehrin ilgi odağı 
oldu. 

KONEVİ SOSYAL TESİSİ 
VATANDAŞLARDAN BÜYÜK İLGİ 

GÖRDÜ
Bölge halkıyla yapılan istişare-

ler sonucu şekillenen Konevi Sos-
yal Tesisi’nde, Bilgehane, emekli 
lokali, yüzme havuzu, spor salonu, 
bay-bayan fitness salonu, sauna, 
hamam, kapalı ve açık otopark 
alanlar ile ticari alanlar bulunu-
yor. 10 bin metrekare kapalı alana 
sahip olan tesis, bölgeye sosyal, 
kültürel ve ekonomik alanda bü-
yük değer kattı. Hizmetleri başta 
olmak üzere her detayıyla farkını 
ortaya koyan ve hizmet alan alma-
yan herkesten tam not alan Kone-
vi Sosyal Tesisi’nde özellikle spor 
alanları vatandaşlardan büyük 

rağbet gördü. Büyükler, emekli-
ler lokalinde sosyalleşerek vakit 
geçirirlerken gençler ve çocuklar 
da bilgehanelerde eğitimlerine 
devam ediyorlar.   

BAŞKAN KAVUŞ; “HER 
AYRINTISI 7’DEN 70’E HERKES İÇİN 

ÖZENLE TASARLANDI” 
Konevi Sosyal Tesisleri’nin 

gördüğü ilgiden bir hayli memnun 
olduklarını belirten Meram Bele-
diye Başkanı Mustafa Kavuş, tesis-

lerin gerek modern yapısı gerekse 
nitelikli hizmetlerinin bu ilgide 
önemli pay sahibi olduğuna vurgu 
yaptı. Tesisin, bulunduğu çevre 
mahallelerin ihtiyaçlarına yanıt 
vermesinin yanı sıra tüm şehre 
hizmet verdiğinin altını çizen Baş-
kan Mustafa Kavuş, yaptığı açıkla-
mada ayrıca şu görüşlere yer ver-
di; “Konevi Sosyal Tesisi açıldığı 
günden bu yana hemşehrilerimi-
zin ilgi odağı oldu. Gencinden yaş-

lısına, kadınından erkeğine her bir 
hemşehrimizin faydalanabileceği 
alanlar bulunuyor. Her ayrıntısı 
özenle tasarlanan tesis tüm özel-
likleriyle adeta bir cazibe merkezi 
oldu. Böylesi güzel ve fonksiyonel 
bir tesisin Meram’a kazandırıl-
masında önemli pay sahibi olan 
Konya Büyükşehir Belediyemiz 
ve değerli Başkanı Uğur İbrahim 
Altay’a bir kez daha şükranlarımı 
sunuyorum.” n HABER MERKEZİ 
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Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, Ereğli’ye kazandırılacak Kamyon Garajı inşaatında incelemelerde bulundu. Baş-
kan Altay, “12 işletmenin olacağı, 130 TIR’ın park edilebileceği bir alanda çalışmalarımız inşallah yıl sonu itibariyle tamamlanacak” dedi

Konya Büyükşehir Belediyesi ve Meram Belediyesi iş birliğiyle hayata geçirilen Konevi Sosyal Tesisleri şehrin spor, eğitim ve sosyal hayatının 
yeni gözdesi oldu. pek çok hizmeti aynı çatı altında toplayarak sosyal, kültürel ve ekonomik olarak bölgesine değer katan tesis ilgi görüyor

Ekonomiye katkı sağlayacak

Konya’nın yeni gözdesi oldu
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Gün geçmiyor ki, Kudüs’ten, Fi-
listin’den ve Gazze’den yüreklerimizi 
dağlayan haberler gelmesin. Dünya 
üç maymunu oynarken, Müslüman 
âlemi de sadece slogan atarak, bed-
dua ederek vicdanını rahatlatmakta-
dır.

Ama dram ve acı devam etmek-
tedir. Yaklaşık yüzyılı aşkın bir süre 
kutsal beldelerde dökülen kan, akan 
gözyaşı hep Müslümanlarındır.

Filistin-Kudüs-Gazze konusu ya-
nan saman alevi gibi gündemimizde, 
bazen de nisyana bırakılmakta.

“Yâ Râb, bu uğursuz gecenin yok 
mu sabâhı?

Mahşerde mi bîçârelerin, yoksa 
felâhı!”

                                                    (Meh-
met Akif Ersoy)

Milli Şairimiz Akif’in feryadı bu-
gün içinde geçerli. Ama ümitsiz ol-
mayacağız. Allah’a dayanacağız ve 
sa’ye sarılacağız.

Bu nasıl olacak? Bir sözde “düş-
manını tanı yenilmez olursun” denil-
miştir.

Ne yapmalıyız?
İlk önce “yenilmez, yıkılmaz, çok 

güçlü” bir Yahudi algısından ve “her 
taşın altında veya ker şeyin arkasında 
”Siyonizm olduğu komplo teorisin-
den kurtulmamız gerekir.

Bu, onları küçümsememiz anla-
mına da gelmemeli. Onların da zayıf 
ve güçlü yönleri olduğu gerçeğini 
kabul ederek işe başlamalıyız.

Yahudilerin, finans, medya vb. 
alanlarda dünya da etkin olduklarını 
da bilmeliyiz. Âmâ zihinlerimizi onla-

rın işgal etmesine fırsat 
vermemeliyiz.

İkinci olarak da Filis-
tin-Kudüs meselesinde 
problem konusunda 
bilgi sahibi olmamız ge-
rekir.

”Bilgi sahibi olun-
madan, fikir sahibi olun-
maz.”

Eğer, problemin 
nasıl çıktığını bilmezsek, 
problemi ortaya çıkaran sebepleri ve 
çözüm yolları konusunda da bir şey-
ler yapamayız. Sonucunda ise deği-
şen bir şey olmaz. Hamaset- slogan 
sarkacında gider-geliriz.

Önce bilgi sahibi olmak için oku-

malar yapmak gerekir. 
Okuyacağımız eserler 
bizim ufkumuzu açmalı 
ve bakış acısı kazandır-
malı.

Örnek kitap öneri-
leri:

1.Kudüs Yazıları – 
Taha Kılınç ( Aşina Ya-
yınları)

Taha Kılınç kitabın-
da otuz başlık altında Ku-

düs meselesinin çıkışını, gelişimini, 
bugünkü durumu ve yapılması gere-
kenleri akıcı ve öz bir şekilde kaleme 
almış.

2.Arapların Gözüyle Haçlı Sefer-
leri –Amin Maalouf(Telos Yayınları)

Lübnanlı yazar, Haçlı seferlerinde 
bölge halkının yaşadıklarını o zaman-
ki kaynaklara dayanarak aktarıyor. 
Kitap da Haçlı seferleri sırasında 
Müslümanların tutum ve davranış-
larının bugüne ne kadar benzediğini 
görüyorsunuz. Birbirleriyle mücadele 
ve Haçlılarla işbirliği gibi.

3.Kudüs Ey Kudüs-Laary Col-
lins-Dominique Lapiere ( Kronik Ya-
yınları)

ABD’li gazeteci ve Fransız Mes-
lektaşı Domieque Lapiere’nin ortak 
çalışması olan kitap İsrail Devleti’nin 
kuruluş dönemine ayna tutuyor.

4.Filistin’i Bölüşmek-Avi Shlaim 
(Küre yayınları)

İsrailli tarihçi İsrail’in tezlerine 
itiraz eden “yeni tarihçiler” kuşağına 
mensup,Arapların Filistin meselesine 

nasıl baktıklarını gündeme getiriyor.
5.Filistin Meselesi ve Arap-İsrail 

Savaşları-Fahir Armaoğlu (Kronik 
Yayınları)

Fahir Armaoğlu eserinde 
Arap-İsrail savaşlarının sebebini, 
gelişimini ve sonuçlarını ayrıntılı bir 
şekilde ortaya koymaktadır.

6. Kudüs ve Aksa-Bünyamin Erul 
( Diyanet İşleri Başkanlığı Yayınları)

Kudüs’ün tarihinin yanı sıra 
mekânı fiziksel olarak tanımak isti-
yorsanız bu eseri okumamız gerekir. 
Beyt-i Makdis ve çevresini keşfetme-
ye bu kitapla başlayabilirsiniz.

Sezai Karakoç’un “Gökte yapılıp 
yere indirilen şehir ”diye övdüğü Ku-
düs ile yazımıza İnşallah önümüzdeki 
hafta da devam edeceğiz.

Selam ve dua ile..

KUDÜS VEYA FİLİSTİN’E BAHAR GELECEK Mİ?(1)

haber@konyayenigun.com
MEHMET ALTUNTAŞ

Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Konya İl Başkanı Bekir 
Yaman yaptıkları ortak basın 
açıklamasında iktidar yürüyü-
şümüze hizmet etmeyen hiçbir 
konuyu parti içerisinde ve sos-
yal medya da gündem yapmaya-
cağız diyerek şunları ifade etti: 
“Atatürk’ün partisi Cumhuri-
yet Halk Partisi 47 yıl sonra 31 
Mart 2024 tarihinde yapılan se-
çimlerde halkımızın büyük des-
teğiyle birinci parti oldu. Rekor 
kırarak 413 belediye başkanlığı 
kazandı, katılımlarla bu sayı da 
artmaya devam ediyor. Türkiye 
haritası milli takımımızın renk-
leriyle kaplandı. CHP kazandı, 
Türkiye İttifakı kazandı. Seçim 
sonrasında düzenli olarak yapı-
lan anketlerde CHP birinci parti 
olma konumunu istikrarlı ola-
rak sürdürüyor. Sekiz aydır bi-
rinci partiyiz. Milyonların umu-
du, CHP iktidarıdır. CHP varsa 
çare var sözü, umudu temsil 
ediyor. Örgütler, belediyeler ve 
Sayın Genel Başkanımız birlik 
ve beraberlik içerisinde iktidar 
hedefiyle çalışıyor. Türkiye ise 
tarihinin en ağır ekonomik ve 
siyasi krizlerinden bir tanesini 
yaşıyor. Sokağın gündemi açlık 
sınırının altında kalan ücretler, 
yoksulluk, işsizlik. Göç ve sa-
yıları her geçen gün artan göç-
menler ve yarattıkları sorunlar, 
giderek kaygı verici boyutlara 
ulaşmış durumda. İktidarın ba-
şarısız uygulamaları ve yetersiz 
tedbirleri neticesinde, bebek ve 

çocuklarımızı koruyamıyoruz. 
Kadın cinayetleri durdurula-
mıyor. Can dostlarımızı koru-
yamıyoruz. CHP’li belediyeler, 
iktidarın çaresiz bıraktığı mil-
yonların sorunlarına dönük 
sosyal destek çalışmalarıyla bir 
yandan krizin etkilerini hafifle-
tirken diğer yandan CHP’ye gü-
ven duyulmasını sağlıyor. CHP 
iktidarının öncü projeleri bele-
diyeler tarafından uygulanıyor. 
Tam da bu günlerde, adaletsiz 
iktidar, belediye başkanlarımı-
za dönük itibarsızlaştırma gi-
rişimlerine yandaş basın yayın 
kuruluşlarını da dahil ederek 
bir saldırı kampanyası başlattı. 
Esenyurt kayyum ataması, İs-
tanbul Büyükşehir Belediyesi 
ve Ankara Büyükşehir Beledi-
yeleri başta olmak üzere baskı 
ve tehditlerle yıldırma girişim-
leri hız kazandı. Yılmayacağız, 
en sert cevabı kararlı şekilde 

vereceğiz. Seçmen iradesini 
gasp etme girişimlerine de kişi-
liklerine ve hizmetlerine dönük 
saldırılara da en güçlü karşı du-
ruşu, halkla birlikte gösterece-
ğiz” dedi. 

CHP ÖRGÜTLERİNE VE GENEL 
BAŞKANIMIZ SAYIN ÖZGÜR 

ÖZEL’E “İNANIYORUZ, 
GÜVENİYORUZ”

 Bekir Yaman il başkanları 
olarak genel başkanları Özgül 
Özel’e güvendiklerini de dikkat 
çekerek, “Önümüzde önemli bir 
görev var; CHP’nin birinci parti 
olma konumunu, kararsız oyları 
da alarak en az yüzde 51 düze-
yine çıkarmak, Atatürk’ün par-
tisini iktidar yapmak. Bu amaç 
doğrultusunda üyesinden ilçe, 
il başkanına ve genel başkanına 
hepimiz birlik ve beraberlik içe-
risinde takım ruhuyla çalışıyo-
ruz. Bıkmadan usanmadan 24 
saat çalışmaya devam edeceğiz. 

İktidar olana kadar toplumun 
her kesimiyle yan yana örgütlü 
mücadeleyi sürdüreceğiz. Er-
ken seçim artık halkın çoğun-
luğunun talebi olmuştur, kaçı-
nılamaz hale gelmiştir. Sandık 
halkın önüne gelene kadar se-
çim talebinin peşini bırakmaya-
cağız.

CHP demokratik bir partidir. 
Üye ve yöneticilerin, PM/MYK 
üyelerinin, milletvekillerinin ve 
belediye başkanlarının öneri ve 
taleplerini dile getireceği parti 
içi platformlara sahiptir. Her 
üye parti içi kanalları kullana-
rak tüzükle güvenceye alınmış 
haklarını kullanabilir. Sokağın 
gündemi olmayan ve iktidar 
yürüyüşümüze hizmet etmeyen 
hiçbir konuyu parti içerisinde 
ve sosyal medya da gündem 
yapmayacağız. CHP örgütlerine 
ve Genel Başkanı Sayın Özgür 
Özel’e inanıyoruz, güveniyoruz. 
81 ilde 973 ilçede Cumhuriyet 
Halk Partisi iktidarının ayak 
sesleri duyulurken, Kurultay 
çağrısının gündemimizde olma-
dığını, kişisel ikbal için yapay 
gündem yaratma çabalarına 
prim vermeyeceğimizi ilan edi-
yoruz. Genel Başkanımızın yap-
tığı çağrıya uygun olarak unvan 
ve görevi ne olursa olsun tüm 
partilileri halkın gerçek günde-
mi için mücadeleye, birlik ve 
beraberlik içerisinde CHP ikti-
darı için çalışmaya davet ediyo-
ruz” diye konuştu. 
n HABER MERKEZİ 

Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Selçuklu İlçe Başkanlı-
ğı Cumhuriyetimizin Kurucusu 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk, 
ebediyete intihalinin 86. yıl 
dönümü münasebetiyle Zafer 
Camlı Köşk önünde düzenlenen 
programla, dualarla anarak va-
tandaşlara helva ikramında bu-
lundu.

Atatürk’ü Anma programına 
CHP Selçuklu İlçe Başkanı Ali 
Naci Çobanoğlu, ilçe yönetim 
kurulu üyeleri, Konya Milletve-
kili Barış Bektaş, İl Başkanı Bekir 
Yaman, il yönetim kurulu üyele-
ri, ilçe başkanları, kadın ve genç-
lik kollarıyla vatandaşlar katıldı. 

Programda Atatürk, silah ar-
kadaşları ve tüm şehitlerimizin 
için yapılan duanın ardından Fa-

tiha okundu. 
ATATÜRK, BİLİMİN VE AKLIN 
REHBERLİĞİNİ SAVUNAN BİR 

DEVLET ADAMIDIR
Burada konuşan CHP Sel-

çuklu İlçe Başkanı Ali Naci Ço-
banoğlu Atatürk’ün bilimin ve 

aklın rehberliğini savunan bir 
devlet adamıydı diyerek, “O, 
yalnızca muzaffer bir komutan 
değil, aynı zamanda bilimin ve 
aklın rehberliğini savunan bir 
devlet adamı; bireylerin hür ve 
adil eşitliğini benimsemiş bir 

devrimci, insanlık onurunu her 
şeyin üzerinde gören bir fikir 
adamıydı. Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ü ve Cumhuriyete gi-
den yolun açılmasını sağlayan 
kahraman gazi ve şehitlerimizi 
şükran ve rahmetle anıyoruz. 
Atatürk'ün bizlere emanet etti-
ği Cumhuriyetimizi ve değerleri 
evrensel standartlarda kurum-
sallaşmış olup, daha ileri taşı-
mak, bunun için demokrasiyi ve 
hukukun üstünlüğünü korumak; 
bilim, sanat ve kültürle donatıl-
mış kuşakların yetiştirilmesini 
sağlamak onun aziz hatırasına 
en büyük borcumuzdur” dedi.

Konuşmanın ardından yapı-
lan helva ikramına vatandaşların 
katılımı yoğundu. 
n HABER MERKEZİ 

Ankara’da partisinin il başkanları toplantısına katılan CHP Konya İl Başkanı Bekir Yaman, il başkanla-
rının yaptığı ortak basın açıklamasını paylaştı. Yaman, yapay gündeme izin vermeyeceklerini kaydetti

Yapay gündeme 
izin vermeyeceğiz

‘Beyniniz Bedeninizi Nasıl 
Yönetir?’ semineri yapıldı 

Basın mensuplarına 
temel ilk yardım eğitimi

Makina Mühendisleri Odası 
Konya Şubesi ve Diamind Zihin 
Akademisi işbirliğiyle “Beyniniz 
bedeninizi nasıl yönetir?” ko-
nulu seminer düzenlendi. Oda 
üyeleri ve vatandaşların katılı-
mı ile gerçekleştirilen program-
da Çocuk Ergen Psikiyatristleri 
Doç. Dr. Fatih Hilmi Çetin, Doç. 
Dr. Halit Necmi Uçar ve Uzm. 
Dr. Merve Kuz Keleş konuşmacı 
olarak katıldı.   

Seminer kapsamında konuş-
macılar tarafından yapılan su-
numlarda; Çocuk ve ergenlerde 
dikkat dağınıklığının sebepleri 
ve yapılması gerekenler, sınav 
psikolojisinin yönetimi, davra-
nış özelliklerinin yaş grubuna 
göre değişkenlikleri gibi konular 
değerlendirilerek, bireyin yetiş-
tirilmesi aşamalarında beynin 
evrelerindeki işlevsel özellikler 
irdelendi. Uzmanlar tarafından 
yapılan konuşmalarda; “Yapmış 
olduğumuz işlerde odaklanma 
sorunuyla karşılaşıyorsak bunun 

birçok sebebi olabilir. Bunlar 
genellikle hızlı ve çoklu görev-
ler, akış deneyimi yokluğu, yor-
gunluk ve uykusuzluk, zihinsel 
gezintiler, teknolojik gelişmeler, 
stres, beslenme ve kirlilik ola-
rak karşımıza çıkmaktadır. Bu 
durumlarda beynimizin evrele-
rini dikkatli bir şekilde devreye 
sokabilmeliyiz. Özellikle sınav 
dönemlerinde çocuklarımız ve 
ergenlerimizin başarısızlıkları-
nın temel sebebi de odaklanma 
sorunudur. Odaklanma soru-
nuyla başa çıkmanın temel yolu 
beynimizin evrelerini düzgün 
kullanmamızdan, beynimizin 
içerisindekileri birbirine karış-
tırmamamızdan geçmektedir. 
Bunun yanında, kitap okumalı, 
spor yapılmalı, uyku düzenine 
dikkat edilmeli, stresten uzak 
durulmalıdır.” İfadelerine yer 
verildi. Seminer, soru cevap 
şeklinde ilerlerken plaket takdi-
miyle son bulmuştur.  
n HABER MERKEZİ

Cumhurbaşkanlığı İletişim 
Başkanlığı Konya Bölge Müdür-
lüğü ve Konya İl Sağlık Müdür-
lüğü işbirliğiyle yürütülen proje 
kapsamında 25-28 Kasım 2024 
tarihlerinde basın mensupları-
na yönelik, “Sertifikalı Temel İlk 
Yardım Eğitimi” programı dü-
zenlenecek. Cumhurbaşkanlığı 
İletişim Başkanlığı Konya Bölge 
Müdürlüğü ve Konya İl Sağlık 
Müdürlüğü işbirliğiyle yürütülen 
proje kapsamında, basın men-
suplarına ilk yardım becerileri 
kazandırmak ve acil durumlarda 
hızlı ve etkili müdahaleler yapa-
bilmelerini sağlamak amacıyla, 
25-28 Kasım 2024 tarihlerin-
de “Sertifikalı Temel İlk Yardım 
Eğitimi” programı düzenlene-
cek. Konya İl Sağlık Müdürlüğü 
Eğitim Konferans Merkezi’nde 
düzenlenecek eğitimler, 20’şer 
kişilik, 2 grup halinde toplam 
40 katılımcıya verilecek. Her bir 
grup için 2 gün, 16 saat sürecek 

eğitimlerin sonunda kursiyerler 
sertifika almaya hak kazanacak. 
Yürütülecek projeyle toplumda 
ilk yardım farkındalığının artırıl-
masına da dikkat çekilecek.

Konya İl Sağlık Müdürlüğün-
ce alanında uzman sağlık per-
soneli tarafından verilecek eği-
timler kapsamında; “Genel İlk 
Yardım Bilgileri”, “Hasta/Yaralı 
ve Olay Yeri Değerlendirme”,  
Temel Yaşam Desteği”, “Kana-
malarda ve Yaralanmalarda İlk 
Yardım”, Bilinç Bulanıklıkları, 
Boğulmalarda İlk Yardım”, “Ze-
hirlenmeler, Isı Dengesi Bozuk-
lukları, Göz, Kulak ve Buruna Ya-
bancı Cisim Kaçması”, “Hayvan 
Isırmaları, Kırık-Çıkık ve Bur-
kulmalarda İlk Yardım”, “Atel-
leme, Araçtan Yaralı Çıkartma 
ve Sırt Tahtasına Hasta Alma” 
gibi temel ilk yardım konuları 
maketler üzerinde uygulamaları 
olarak basın mensuplarına akta-
rılacak. n HABER MERKEZİ

CHP Selçuklu, vatandaşa helva dağıttı

Bekir Yaman



Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 
vefatının 86.yılında Analiz Koleji 
düzenlenen bir dizi etkinlikte Ata-
türk anıldı. Öğrenciler tarafından 
Atatürk’ün yaşamından kesitlerin 
sunulduğu oratoryo ve drama iz-
leyenleri adeta hüzünlendirdi.  10 
Kasım Atatürk’ü Anma programı 
etkinlikleri kapsamında düzenlenen 
tören Analiz Koleji çok amaçlı salo-
nunda gerçekleştirildi. Saygı duruşu 
ve İstiklal Marşı’nın ardından Sel-
çuklu Analiz Koleji Kurucu Müdürü 
Tural Sinanoğlu’nun   günün anlam 
ve önemini belirten konuşması ile 
devam etti.   

‘GAZİ MUSTAFA KEMAL ATATÜRK 
BÜTÜN İNSANLIĞIN SEVGİSİNİ VE 

SAYGISINI KAZANMIŞ BİR LİDERDİR’
Analiz Koleji Yönetim Kurulu 

Başkanı Derya Emre 10 Kasım Ata-
türk’ü Anma programında yaptığı 
konuşmada şu ifadelere yer verdi, 
“Cumhuriyetimizin kurucusu, ba-
ğımsızlığımızın mimarı Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk’ü, ölümünün 
86.  yıl dönümünde bir kez daha 
rahmet, minnet ve şükranla anmak-
tayız. Atatürk; sadece milletimizin 
değil, bütün insanlığın sevgisini ve 

saygısını kazanmış bir liderdir. Mille-
timize ve ordumuza önderlik ederek 
yürüttüğü istiklal mücadelesi, hür 
yaşama kararlığındaki Türk Milleti-
ni aydınlık günlere kavuşturmuştur. 
10 Kasım’lar, sadece yas günü değil, 
O’nun en büyük eseri olan Türkiye 
Cumhuriyeti’ni geliştirip koruyarak, 
geleceğe taşıma azmimizi tazele-
diğimiz günler olmalıdır. Musta-
fa Kemal’i anlamak; yurdumuzu 
dünyanın en mamur ve en medeni 
memleketleri seviyesine çıkarmak, 
milli kültürümüze sahip çıkarak 
yeniden büyük bir medeniyet tesi-
si için çalışmak demektir. Kurtuluş 
savaşımızın önderi, eşsiz kahraman 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk, mille-
timizin gönlünde daima yaşayacak, 
omuz omuza mücadele ettiği silah 
arkadaşları ve istiklal mücadelemi-

zin kahraman şehit ve gazileri hiçbir 
zaman unutulmayacaktır. Bu duygu 
ve düşüncelerle Türkiye Cumhuri-
yeti’nin kurucusu Gazi Mustafa Ke-
mal Atatürk'ü, istiklal mücadelemi-
zin tüm kahramanlarını bir kez daha 
rahmet, minnet ve şükranla anıyo-
rum.” ifadelerini kullandı. 

Selçuklu Analiz Koleji Kurucu 
Müdürü Tural Sinanoğlu da Ata-
türk’ü anma programında emeği 
geçen Müdür Yardımcısı Gülbahar 
Maraş ve öğretmenlere teşekkür 
etti. Sinanoğlu, “Beni görmek de-
mek, mutlaka yüzümü görmek 
demek değildir. Benim fikirlerimi, 
benim duygularımı anlıyorsanız ve 
hissediyorsanız bu yeterlidir." diyen 
Mustafa Kemal Atatürk, bugün ara-
mızdan ayrılmış, o çok sevdiği vatan 
toprağına kavuşmuştur. Lakin O'nun 

fikirleri, hayal ve özlemleri, ilke ve 
devrimleri, idealleri ve düşünce-
leriyle yaşamakta ve yaşamaya da 
devam edecektir. Kahraman Türk 
halkı ile birlikte kurduğu Cumhuri-
yet ve elde ettiği bağımsızlık, O'nun 
bu vatana en büyük hediyesidir. Bu 
yüzden Atatürk asla ölmeyecek, 
kalplerde ve dimağlarda yaşamaya 
devam edecektir. Mensubu olduğu 
Büyük Türk Milleti'ni sonsuz bir aşk-
la seven ve kısacık yaşamı içine yüz-
yılları sığdıran Mustafa Kemal, mil-
leti için her türlü zorluğa katlanmış 
ve kendini halkına adamıştır. Onun 
"Ben, gerektiği zaman en büyük he-
diyem olmak üzere, Türk milletine 
canımı vereceğim" sözü, milletini 
ne kadar çok sevdiğini göstermekte-
dir.” Şeklinde konuştu. 

ÖĞRENCİLER ATATÜRK İÇİN 
SAHNE ALARAK İZLEYENLERİ 

DUYGULANDIRDI
Yapılan konuşmaların ardından 

Analiz Koleji öğrencileri günün an-
lam ve önemine yönelik çeşitli şiir 
ve kompozisyonlar seslendirirken 
Atatürk’ün yaşamından kesitlerin 
sunulduğu belgesel büyük ilgi gör-
dü.  n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konya Berber ve Kuaförler Oda-
sı tarafından bu yıl ikincisi düzen-
lenen 'Hair Fast' saç tasarım yarış-
ması Selçuklu Kongre Merkezi'nde 
gerçekleştirildi.  Konya Esnaf ve Sa-
natkarlar Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı Muharrem Karabacak'ın da 
katılımı ile gerçekleştirilen yarışma 
büyük ilgi gördü. Türkiye'nin dört 
bir yanından 180 berber ve kuaför 
makyaj, topuz, türban, erkek kesim 
ve bayan kesim olmak üzere 5 kate-
goride birbirleriyle yarıştı.  

UZUN BİR ÇALIŞMANIN EMEĞİ
Yarışma öncesi konuşan Konya 

Berber ve Kuaförler Odası Başkanı 
Veli Baranok, önemli bir gün için 
biraraya toplandıklarını belirterek, 
''Bugün bizim için çok mutlu bir 
gün. Çalışma arkadaşlarımla birlik-
te bir yıllık çalışmanın eseri olarak 
bugünü hazırladık. Katılım sağla-
yan tüm arkadaşlarımıza teşekkür 
ediyorum.'' dedi.  Ulu Önder Musta-
fa Kemal Atatürk'ün ölüm yıldönü-

mü olan !0 Kasım gibi anlamlı bir 
günde bu yarışmayı düzenledikleri 
de vurgulayan Başkan Baranok, 
''Atatürk’ümüzü ve silah arkadaş-
larını saygıyla anıyoruz.'' diye ko-
nuştu.  Başkan Baranok, yarışmaya 
sponsor olanlara ve katılımcılara da 
teşekkür etti. 

AHİ EVRAN'IN MAKAMI KONYA
Konuşmasının başında Kon-

ya'nın önemine dikkat çeken Konya 
Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği 
Başkanı Muharrem Karabacak da 
''Konyamız hoşgörünün diyarı Sel-
çuklu'nun başkenti ve Ahi Evran'ın 
makamı. Bu makamda usta elleri-

mizin ikincisi Hair Fast programını 
gerçekleştiriyor olmanın mutluluğu-
nu yaşıyoruz.'' dedi. 

‘BİR DÖNEM BERBERLER 
DOKTORLUK DA YAPIYORDU’
Berberlerin tarihçesine de deği-

nen Başkan Karabacak, ''Antik Mı-
sır döneminden itibaren saç kesimi 
başlar, Orta Çağ'da ise berberlerimiz 
doktorluk hizmetini de ifa ederler. 
Yani doktora gidemeyen vatandaş 
ve insanlar cerrahi işlemleri de ber-
berlerde yaptırırlar. 19'uncu yüzyıl-
dan itibaren dış görünüşe verilen 
önemle birlikte saç sitilleri ve güzel-
lik salonları ortaya çıkar. Bugün de 
çok farklı boyutlara ulaşmış bir mes-
leğin sizler temsilcilerisiniz.'' diye ko-
nuştu. Başkan Karabacak, Mustafa 
Kemal Atatürk'ün ölüm yıldönümü 
olan 10 Kasım tarihinde düzenlenen 
program dolayısıyla Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ü ve aziz şehitlerimi-
zi saygıyla ve minnetle andığını da 
sözlerine ekledi.  n HABER MERKEZİ
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Akşehir Hanımeli Kadın Ko-
operatifi Başkanı Şerife Şahin 
kendisine eşlik eden yönetim 
kurulu üyeleri Hanife Delikka-
ya, Ayşe Erdur, Sevgi Güngör, 
Yasemin Demir, Güzin Kökcür 
ve Gizem Özdel ile birlikte Ak-
şehir Kaymakamı Dr. Mehmet 
Özel'i makamında ziyaret etti.  
Ziyarette konuşan Akşehir Ha-

nımeli Kadın Kooperatifi Baş-
kanı Şerife Şahin; Akşehir’de 
üreten kadınlara destek olmak 
amacıyla kurulmuş olan Ha-
nımeli Kadın Kooperatifi’nin 
el sanatları alanında hizmet 
vermekte olduğunu belirterek 
Kaymakam Özel ile Kadın ko-
operatifi tarafından üretilen 
ürünler ve pazarlama faaliyetle-

ri konusunda bilgi alışverişinde 
bulundu.

Kaymakam Özel ise ziyaret-
ten duyduğu memnuniyeti ifade 
ederek Hanımeli Kadın Koope-
ratifine çalışmalarında başarılar 
diledi. Akşehir Hanımeli Kadın 
Kooperatifi Başkanı Şerife Şahin 
ise Kuruluş aşamasında bizler-
den desteklerini esirgemeyen 

siz değerli Kaymakamımız Dr. 
Mehmet Özel, Akşehir Ticaret 
ve Sanayi Odası Başkanı Ender 
Kalkan ve İlçe Tarım Müdü-
rümüz Soner Kahraman’a çok 
teşekkür ederiz diyerek günün 
anısına hediye takdiminde bu-
lundu. Ziyaret günün anısına 
çekilen hatıra fotoğrafı ile sona 
erdi.  n HABER MERKEZİ

Kadınlar üretiyor, ev ekonomisi kazanıyor

Muharrem Karabacak Veli Baranok

Konya Berberler ve Kuaförler Odası tarafından düzenlenen 'Hair Fast' saç tasarım yarışması büyük 
ilgi gördü. Ülkemizin dört bir yanından katılan 180 berber ve kuaför 5 kategoride birbirleriyle yarıştı

Usta eller yarıştı
Dünya Meteoroloji Örgütü 

(WMO), bu yılın ocak-eylül döne-
minde küresel ortalama sıcaklığın 
sanayi öncesi dönem ortalaması-
nın 1,54 santigrat derece üstünde 
ölçüldüğünü ve 2024'ün "kayıtlar-
daki en sıcak yıl olma yolunda" ol-
duğunu bildirdi.

WMO, Azerbaycan'ın başkenti 
Bakü'de bugün başlayan Birleşmiş 
Milletler İklim Değişikliği Çerçeve 
Sözleşmesi (UNFCCC) 29. Taraflar 
Konferansı (COP29) kapsamında 
"2024 İklim Durumu Güncelleme-
si" başlıklı raporunu yayımladı.

Raporda, "ocak-eylül dönemin-
de küresel ortalama yüzey hava 
sıcaklığı, (sıcaklık artışına neden 
olan) El Nino hava olayının da et-
kisiyle sanayi öncesi ortalamanın 
1,54 santigrat derece üzerindeydi. 
2024 yılı, küresel ortalama sıcak-
lıkların uzun süreli yüksek aylık 
seviyelerinin ardından kayıtlardaki 
en sıcak yıl olma yolunda." ifadesi 
kullanıldı. Atmosferde sürekli ar-
tan sera gazı seviyeleri nedeniyle 
iklim değişikliğinin hızla artan et-
kisine karşı bir kez daha "teyakkuza 
geçilmesi" uyarısı yapılan raporda, 
2015-2024 döneminin kayıtlarda-
ki en sıcak on yıl olacağı bildirildi.

Raporda, "Buzul kaybı, deniz 
seviyesinin yükselmesi ve okyanu-
sun ısınması hızlanıyor. Aşırı hava 
koşulları dünya genelindeki toplu-
luklara ve ekonomilere zarar veri-
yor. Aşırı hava ve iklim olayları bü-
yük ekonomik ve insan kayıplarına 
yol açıyor. Hava ve iklim aşırılıkları 
sürdürülebilir kalkınmayı genel 
olarak etkiledi, gıda güvensizliğini 
kötüleştirdi ve yerinden edilme ile 
göçü artırdı." ifadeleri kullanıldı.

Tehlikeli sıcaklıkların milyon-
larca insanı etkilediği kaydedilen 
raporda, yoğun yağışın, sellerin 
ve tropikal siklonların büyük can 
kayıplarına ve hasara neden oldu-
ğuna işaret edildi. Bazı bölgelerde-
ki sürekli kuraklık durumunun, El 
Nino'nun etkisiyle daha da kötüye 
gittiği belirtilen raporda, sera gazı 
seviyelerinin 2023'te rekor seviye-
lere ulaştığı ve 2024'te de benzer 

seviyelerde olmaya devam ettiği 
kaydedildi. Raporda, dünyanın, 
sera gazı salınımlarını azaltarak 
küresel ısınmayı sınırlamayı he-
defleyen küresel Paris Anlaşması 
hedeflerine ulaşmanın uzağında 
olduğu da yer aldı. 2023'te okya-
nus ısısının kayıtlardaki en yük-
sek seviyede olduğu hatırlatılan 
raporda, elde edilen ön verilerin 
2024'ün de benzer seviyelerde de-
vam ettiğini gösterdiğine dikkati 
çekildi.

DÜNYA, PARİS ANLAŞMASI'NIN 
UZUN VADELİ HEDEFLERİ 

KARŞILANAMIYOR
Raporda görüşlerine yer veri-

len BM Genel Sekreteri Antonio 
Guterres, "İklim felaketi sağlığı 
vuruyor, eşitsizlikleri artırıyor, sür-
dürülebilir kalkınmaya zarar veri-
yor ve barışın temellerini sarsıyor. 
Bundan en çok etkilenenler savun-
masız insanlar." ifadelerini kullan-
dı. WMO Genel Sekreteri Celeste 
Saulo ise bu yıl ortalama ısınma 
geçici olarak 1,5 santigrat dereceyi 
aştığı için Paris Anlaşması'nın uzun 
vadeli küresel ortalama sıcaklık 
artışını sanayi öncesi seviyelerin 
2 santigrat derecenin çok altında 
tutma hedefinin karşılanamadığını 
vurguladı. Saulo, "Her bir derecelik 
ısınmanın önemli olduğunu kabul 
etmek önemli. 1,5 santigrat de-
recenin altında veya üstünde bir 
ısınma seviyesi, küresel ısınmanın 
her ek artışı iklim uçlarını, etkile-
rini ve risklerini artırır. Bu yıl dün-
yanın farklı bölgelerinde gördüğü-
müz rekor kıran yağışlar ve seller, 
hızla yoğunlaşan tropikal siklonlar, 
ölümcül sıcaklıklar, amansız ku-
raklık ve şiddetli orman yangınları 
ne yazık ki yeni gerçekliğimiz ve 
geleceğimizin habercisi." değer-
lendirmesinde bulundu. Acilen 
sera gazı emisyonlarını azaltma, 
değişen iklim koşullarını izleme ile 
anlama yeteneğini güçlendirme 
çağrısında bulunan Saulo, iklim 
değişikliği ve aşırı hava olaylarıyla 
mücadele için "Herkes İçin Erken 
Uyarılar" girişiminin önemine işa-
ret etti.  n AA

2024 kayıtlardaki en 
sıcak yıl olma yolunda

Analiz Koleji’nden hüzünlü anma



Konya Büyükşehir Belediyesi 
ve Necmettin Erbakan Üniversi-
tesi (NEÜ) iş birliğiyle Milli Ağaç-
landırma Günü kapsamında fidan 
dikme etkinliği gerçekleştirildi.

2019 yılından beri her yıl 11 
Kasım’da tüm Türkiye’de mil-
yonlarca fidanın toprakla buluş-
turulduğu Milli Ağaçlandırma 
Günü’ne bu yıl Konya Büyükşehir 
Belediyesi de Necmettin Erba-
kan Üniversitesi ile birlikte katkı 
verdi.  Bu yıl Gazze’de yaşanan 
insanlık dramına dikkat çekmek 
amacıyla, teması “Geleceğe Nefes 
İnsanlığa Nefes” olarak belirlenen 
Milli Ağaçlandırma Günü progra-
mı NEÜ Köyceğiz Kampüsü’nde, 
Lojistik Bilgi Topluluğu’na bağlı 
öğrencilerin katılımıyla gerçek-
leştirildi. Fidanların öğrenciler 
tarafından bisikletlerle alana geti-
rildiği etkinlikte öğrenciler, gele-
ceğe nefes olmak için ellerindeki 
onlarca fidanı toprakla buluştur-
du.  Etkinliğe katılan öğrenciler, 
bu anlamlı faaliyetten duydukları 
memnuniyeti dile getirerek, sür-
dürülebilir ulaşımın, çevre bilinci 
kazanmanın ve doğaya katkıda 
bulunmanın önemini vurgula-
dılar.  Fidanların etkinlik alanına 
sürdürülebilir ulaşımın en önemli 
araçlarından biri olan bisikletler-
le getirilmesi de “Bisiklet Şehri” 
olarak anılan Konya’ya yakışır bir 
uygulama olarak dikkat çekti.

BAKAN YARDIMCISI İNAN 
MEMLEKETİNDE AĞAÇ DİKTİ 
Sanayi ve Teknoloji Bakan 

Yardımcısı Oruç Baba İnan, 11 
Kasım Milli Ağaçlandırma Günü 
kapsamında memleketi Yunak’ta 
fidan dikim etkinliğine katıldı. 
İnan, Çayırbaşı Mahallesi Ağaç-
landırma Sahası'nda düzenlenen 
etkinlikte saat 11.11'de yüzlerce 
kişiyle fidan dikimi yaptı. Bura-
da gazetecilere açıklama yapan 
İnan, "Geleceğe nefes olan bu fi-
danları toprakla buluşturmanın 
heyecanını yaşıyorum. Şu anda 

Türkiye'nin tüm il ve ilçelerinde, 
köylerde ve kasabalarda fidan di-
kim seferberliği var. Biz de bura-
da bulunarak bu anlamlı etkinliğe 
destek veriyoruz." ifadelerini kul-
landı. Programa Sanayi ve Tekno-
loji Bakan Yardımcısı İnan’ın yanı 
sıra Yunak Kaymakamı Özgür Pel-
van, Yunak Belediye Başkanı Sub-
han Günaltay, AK Parti Yunak İlçe 
Başkanı Cihat Şekeroğlu, MHP 
Yunak İlçe Başkanı Bayram Çil, 
daire ve kurum amirleri ile çok 
sayıda vatandaş katıldı.

BAŞKAN PEKYATIRMACI FİDAN 
DİKİM ETKİNLİĞİNE KATILDI

Selçuklu Belediye Başkanı Ah-
met Pekyatırmacı, 11 Kasım Milli 
Ağaçlandırma Günü dolayısıyla 
düzenlenen fidan dikim etkinliği-
ne katıldı. 

Türkiye'nin yeşil mirasına kat-
kıda bulunmak ve orman sayısını 
ve servetini çoğaltmak amacıyla 
her yıl, 11 Kasım Milli Ağaçlan-
dırma Günü münasebetiyle ül-
kemizde fidan dikim etkinlikleri 
düzenleniyor. Tarım ve Orman 
Bakanlığı koordinasyonunda tüm 
Türkiye’de olduğu gibi Konya’da 
fidan dikim etkinliği gerçekleşti-
rildi.  Bu yıl, “Geleceğe Nefes, İn-

sanlığa Nefes" temasıyla kutlanan 
etkinlik kapsamında Sille Mahal-
lesi Sille Ağaçlandırma Sahasında 
yüzlerce fidan toprakla buluştu-
ruldu. Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı da 11 Kasım 
Milli Ağaçlandırma Günü dola-
yısıyla düzenlenen fidan dikim 
etkinliğine katılarak fidan dikimi 
gerçekleştirdi.  

“BUGÜN DİKTİĞİMİZ FİDANLAR, 
YARIN GÖLGESİNDE 

HUZUR BULACAĞIMIZ ORMANLARA 
DÖNÜŞECEK İNŞALLAH” 

Ağaçlandırma seferberliğinin 
ülkemizin yeşil alan çalışmaları-
na ve sürdürülebilir bir çevreye 
katkı sunması temennisinde bu-
lunan Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, “Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan'ın tensipleriyle 2019 yı-
lında 11 Kasım Milli Ağaçlandır-
ma Günü olarak ilan edildi ve o 
günden bu yana tüm ülkemiz-
de çok geniş bir katılım ile fidan 
dikim etkinlikleri gerçekleşti-
riyoruz. Bu yılda Orman Bölge 
Müdürlüğümüzün koordinas-
yonunda 7’den 70’e her yaştan 
vatandaşımızın katılıyla ilimizde 
fidanlarımızı yarınlara umut ol-
ması için toprakla buluşturduk.  
Kıyametin kopacağını bilsek bile 
elimizde bir fidan var ise bunu 
dikmemizi emreden bir de dinin 
mensubu olarak bu noktada he-
pimize önemli görevler düşüyor. 
Biz de bu amaç doğrultusunda 
çevre faaliyetlerine önem veri-
yor, gelecek kuşaklara her açıdan 
daha güzel bir ülke bırakmak için 
var gücümüzle çalışıyoruz. Tabi 
sadece 11 Kasım’da değil yıl bo-
yunca şehrimizin yeşil dokusuna 
katkı sağlamak için fidan dikim 
etkinliği gerçekleştiriyoruz. Yeşil 
bir gelecek için bugün diktiğimiz 
fidanlar, yarın gölgesinde huzur 
bulacağımız ormanlara dönüşe-
cek inşallah” dedi.
n HABER MERKEZİ

Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı Oruç Baba İnan, 11 
Kasım Milli Ağaçlandırma Günü kapsamında memleketi 

Yunak’ta fidan dikim etkinliğine katıldı.
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Sağlık-Sen, “Aile He-
kimliği Sözleşme ve Ödeme 
Yönetmeliğinde Değişiklik 
Yapılmasına Dair Yönetme-
lik”te yer alan bazı madde-
lerin iptali için Danıştay’a 
dava açtı. 1 Kasım 2024 
tarihinde yürürlüğe giren 
Aile Hekimliği Sözleşme 
ve Ödeme Yönetmeliğin-
de Değişiklik Yapılmasına 
Dair Yönetmeliğe yönelik 
incelemelerini tamamlayan 

Sağlık-Sen, mağduriyetlere 
neden olacak bazı madde-
lerin iptali için hukuki süreç 
başlattı. 

Memnuniyet oranı, akıl-
cı ilaç, ödemeler, kronik 
hastaların takibi gibi birçok 
konuda düzenleme yapılan 
yönetmeliğin sahanın bek-
lentilerinden uzak oldu-
ğunu belirten Sağlık-Sen, 
bilimsel kriterlerle ölçül-
meyen ve mağduriyetlere 

de neden olabilecek düzen-
lemeleri içeren maddelere 

yönelik Danıştay’a dava 
açtı. 

Sağlık-Sen Genel Mer-
kezi tarafından; Sözleşme-
nin yenilenmesine, kendi-
liğinden sona ermesine ve 
feshine, Subjektif değerlen-
dirme getiren memnuniyet 
oranına, Hekim bağımsızlı-
ğına müdahale eden akılcı 
ilaç kullanımına, Zorunlu 
hasta takibini getiren son 6 
ayda birime müracaat etme-

yen nüfus oranı için kesinti 
yapılmasına, Genel hayatı 
etkileyen afet durumların-
da sözleşmenin 1 yıl sona 
ermeyeceğini düzenleyen 
hükmün kaldırılmasına, 
aynı zamanda bürokrasiyi 
ve iş yükünü artıran düzen-
lemelere ilişkin maddelerin 
iptali istendi. Konuyu Sağ-
lık-Sen Konya Şube Başkanı 
Kerem Şafak duyurdu. 
n HABER MERKEZİ

Sağlık-Sen ‘Aile Hekimliği Yönetmeliği’ni yargıya taşıdı

Milli Ağaçlandırma Günü kapsamında, Büyükşehir Belediyesi ve NEÜ tarafından düzenlenen etkinlikte üniversite öğrencileri fidan dikti. 
Selçuklu Belediye Başkanı Pekyatırmacı Sille’de, Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı Oruç Baba İnan ise memleketi Yunak’ta fidan dikti 

Fidanlar toprakla buluştu

Kerem Şafak 

Konya Büyükşehir Belediyesi ve Necmettin Erbakan Üniversitesi (NEÜ) iş birliğiyle Milli Ağaçlandırma Günü kapsamında fidan dikme etkinliği gerçekleştirildi.

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 11 Kasım Milli Ağaçlandırma Günü dolayısıyla düzenlenen fidan dikim etkinliğine katıldı. 
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3 bin saman balyası kundaklandı İki otomobil çarpıştı, 2 kişi yaralandı 
Ereğli’de 3 bin saman bal-

yası kundaklama sonucu yanar-
ken 1 şüpheli jandarma tarafın-
dan yakalandı.

Edinilen bilgiye göre, olay 
sabaha karşı ilçeye bağlı Ku-
tören Mahallesi'nde yaşandı. 
İddiaya göre C.K.'ye ait 3 bin 
adet saman balyası sabaha 
karşı kundaklandı. Alevleri gö-
ren vatandaşların ihbarı üzeri-
ne adrese itfaiye ekipleri sevk 
edildi. Saman balyalarının bu-
lunduğu alanda büyük çapta 
zarar oluşurken ekipler yangını 
söndürerek soğutma çalışması 
yaptı. Kundaklanma sonucu ya-
nan balyaların piyasa değerinin 
100 bin lira olduğu belirtilirken 
olayla ilgili şüpheli T.K. (29) 
kısa sürede yakalandı. n İHA

Seydişehir’de meydana 
gelen trafik kazasında 2 kişi 
yaralandı.

Kaza, saat 16.00 sırala-
rında Seydişehir Taraşcı yolu 
Taraşcı kavşağında meydana 
geldi. Edinilen bilgiye göre, 
Mehmet Ali A., idaresindeki 
42 AUA 582 plakalı otomobil 
ile Mehmet Ü., idaresinde-
ki 42 ZV 212 plakalı Hyun-
dai marka otomobil çarpıştı. 
Kaza sonrası her iki otomobi-
lin sürücüsü de yaralanırken, 
kazayı görenlerin haber ver-
mesi üzerine olay yerine sevk 
edilen ambulans ile yaralılar 
Seydişehir Devlet Hastanesi-
ne kaldırılarak tedavi altına 
alındı. Kazayla ilgili tahkikat 
başlatıldı. n İHA

Türkiye Yazarlar Birliği (TYB) 
Konya Şubesi, 30. yıl etkinlikleri 
çerçevesinde düzenlediği program-
lara bir yenisini daha ekledi. Ana-
dolu Mektebi, Konya İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü ve Karatay Belediyesi iş 
birliği ile TYB Konya Şubesi Kültü-
revi D. Mehmet Doğan Kütüpha-
nesinde “Vefatının 30. Yılında Tarık 
Buğra” paneli yapıldı. Faruk Özde-
mir’in düzenlediği programın panel 
başkanlığını Nisagül Yılan yaparken 
konuşmacılar Elif Kalaycı, Sema 
Yüksel, Safiye Girgin ve Fatma Uyar 
oldu.

Elif Kalaycı Tarık Buğra eserle-
rinde değişen ekonomik durumu 
anlattı. Kalaycı; “Tarık Buğra, 2 Ey-
lül 1918’de Akşehir’de dünyaya gel-
miştir. Doğduğu yıllar, Türkiye’nin 
zor günlerinden geçtiği, I. Dünya 
Savaşı’nın sonrasındaki ve Kurtuluş 
Savaşı’nın sürdüğü dönemlerdir. Bu 
dönemlerde cephelerden dönen-
ler ve dönemeyenler ile yoksulluk 
içinde geçen bir çocukluk dönemi, 
Buğra’yı derinden etkilemiş ve ya-
zılarına derin izler bırakmıştır. I. 
Dünya Savaşı tüm dünya ülkele-
riyle birlikte Osmanlı Devleti'ni de 
derinden sarsmıştır; halk, psikolojik 
bunalımlar, nüfus kayıpları, salgın 
hastalıklar ve ekonomik çıkmaz-
larla baş etmeye çalışıyordu. Sava-
şın başlamasıyla erkeklerin çoğu 
cepheye gitmiş, geçimini tarımdan 
sağlayan halk, tarlalarda çalışacak 
insan bulmakta zorlanmıştır. Kadın-
lar, çocuklar ve yaşlılar bu yükü üst-
lenmek zorunda kalmış, bu durum 
tarımsal verimliliği düşürmüştür. 
Tarık Buğra, eserlerinde savaş yılla-
rının zorluklarına ve dönemin eko-
nomik sıkıntılarına geniş yer ver-
miştir. Küçük Ağa adlı romanında 
halkın yaşadığı ekonomik zorlukları 
çarpıcı biçimde anlatır. Bu roman-
da, I. Dünya Savaşı sonrası halkın 
içindeki sosyal ve siyasal sıkıntıların 
yanı sıra açlık, yokluk ve sefalet göz-

ler önüne serilir. Yazar, bu sıkıntıları 
eserinde şöyle dile getirir: “Akşehir, 
1919 baharını büyük çöküntüden 
sonraki ilk baharı karşılıyordu. Pa-
rasızlık, yokluk ve açlığa karşı belli 
belirsiz bir ümit baharı bekliyordu.” 
Yalnızca yaşlıların, kadınların ve ço-
cukların kaldığı kasabada tüm işleri 
üstlenmek zorunda kalmaları, her 
şeyin verimini azaltmıştır.” dedi.

İkinci konuşmacı olan Sema 
Yüksel Tarık Buğra romanlarında 
“aynı fikirler farklı bakış açıları” 
üzerine sunumunu gerçekleştirdi.

Yüksel şunları kaydetti; “Wins-
ton Churchill’in bir sözünde belirt-
tiği gibi, "Politika, gerçekleri gizleyip 
yalan söylemek değil, gerçeklerin 
istediğiniz yanını göstermektir." İn-

sanlar geçmişte, şimdi ve gelecekte 
kendi çıkarları için çalışmaktadır. 
Partiler de çıkarlar üzerine kurul-
muştur; aslında belli bir ideolojiyi, 
bir kitleyi veya bir şahsı savunurlar 
ya da en genel anlamda halkın çı-
karlarını koruduklarını iddia ederler. 
Kimi için iyi olan diğerine göre kö-
tüdür. Tarık Buğra, eserlerinde par-
tilerin çıkar çatışmalarını ele alan bir 
yazardır.

I. Dünya Savaşı’nın sonlarında 
doğan Tarık Buğra, Türk milletinin 
en zor günlerine tanıklık etmiştir. 
Dünya Savaşı sona erse de Osmanlı 
Devleti’ndeki iç karışıklıklar devam 
etmiştir. Bu nedenle ülkede parça-
lanmalar olmuş ve çeşitli cemiyetler 
ortaya çıkmıştır. Bazı cemiyetler, 
azınlıkların haklarını savunma ba-
hanesiyle ülkeyi bölmeye çalışırken, 
Milli Müdafaa-i Hukuk Cemiyetleri 
ise bölgesel olarak ülkeyi savunma 
amacı güdüyordu. Tarık Buğra, bu 
cemiyetler arasındaki çatışmaları 
eserlerinde işlemiştir.”

Safiye Girgin Tarık Buğra hika-
yelerinde şiirsellik üzerine konuştu. 
Girgin; “Öykü sanatı, malumunuz, 
şiirden farklıdır. Şairler eserlerinde 
genellikle şahsi duygularını ifade 
ederken, vezin, kafiye ve söz sa-
natları gibi ahenk unsurlarına baş-
vururlar. Hacim olarak kısa olan 

şiirde her kelime kıymetlidir, hatta 
kelimenin şiir içindeki yeri bile çok 
önem taşır. Öykücüler de bu sınırlı 
hacme bir dünya sığdırmaya çalışır-
ken kendilerine özgü bazı tekniklere 
başvururlar; kelimeler ve sembol-
lerin telkin gücü öykü sanatında da 
önemli bir yer tutar.

Necip Fazıl, şiirin insanlığın en 
sahici dili olduğunu, pek çok sana-
tın şiirin imkânlarını kullandığını 
belirtir. Öyküde şiir bulunmasa da 
şiirselliğin yer alabileceğini ve bu 
durumun öyküde başarı sağlaya-
bileceğini ifade eder. Tanpınar ise, 
“Şiir söylemekten ziyade bir susma 
işidir” diyerek, sustuklarını öykü ve 
romanlarında anlattığını dile geti-
rir. Şiir anlayışı ile roman anlayışı-
nın çok fazla ayrılmadığını belirten 
Tanpınar, bu eserlerinde kendiyle 
beraber hayatın ve insanların peşin-
de olduğunu ifade eder. Farklı tür-
lerde eserler vermiş bir yazarın bu 
sözleri, şiir ve öykü arasındaki iliş-
kinin değerlendirilmesinde önem 
taşır. Böylece şiire neden öykünün 
ağırlaştırılmış zamanı dendiği de 
anlaşılır” diye konuştu. Panelin son 
konuşmacısı olan Fatma Uyar Tarık 
Buğra romanlarında değerler çatış-
masını anlattı. Uyar şu ifadeleri kul-
landı; “İnsan, hayata anlam katan 
değerleriyle hayatını şekillendirir; 
tavır, inanç, tutum ve davranışlar 
bu değerlerin bir yansımasıdır. Tarık 
Buğra’nın romanlarında, özellikle 
güven, saygı, dürüstlük ve sadakat 
gibi değerlerin çatışmalarına tanık 
oluruz. Yazar, bu değerleri ahlaki, 
siyasi, dini ve sosyokültürel açılar-
dan ele alarak roman kahramanları 
üzerinden okuyucuya sunar.” Prog-
ramda emeği geçenlere; TYB Konya 
Şube Başkanı Ahmet Köseoğlu, Dr. 
Cemil Paslı, Dr. Ümit Savaş Taşke-
sen Cengiz Acar, Saliha Değirmenci 
Yavaş ve Prof. Dr.  Kemal Kahrama-
noğlu katılım beratlarını takdim etti. 
n HABER MERKEZİ

TYB Konya Şubesi’nde Tarık Buğra’yı anlatan Elif Kalaycı, “Tarık Buğra, eserlerinde savaş 
yıllarının zorluklarına ve dönemin ekonomik sıkıntılarına geniş yer vermiştir” diye konuştu

Tarık Buğra zor 
dönemleri anlatır

Kulu’da otomobil ile moto-
sikletin çarpışması sonucu mey-
dana gelen trafik kazasında mo-
tosiklet sürücüsü yaralandı.

Kaza, akşam saatlerinde Ca-
mikebir Mahallesi Kulu Beledi-
ye Binasının önünde meydana 
geldi. Edinilen bilgiye göre, A.T. 
(30) idaresindeki 42 ACD 592 
plakalı otomobil ile Y.E.K.'nin 
(19) kullandığı 42 AES 131 pla-
kalı motosiklet çarpıştı. Çarpış-

manın etkisi ile motosiklet sürü-
cüsü yere savrularak yaralandı. 
Kaza ihbarı üzerine olay yerine 
sağlık ve polis ekipleri sevk edil-
di. Yaralı motosiklet sürücüsü 
sağlık ekipleri tarafından yapı-
lan ilk müdahalenin ardından 
ambulansla Kulu Bölge Devlet 
Hastanesine kaldırılarak tedavi 
altına alındı.

Kazayla ilgili tahkikat sürü-
yor. n İHA

Kulu’da çıkan kavgada bir kişiyi 
bıçaklayarak öldüren şüpheli çıka-
rıldığı mahkemece tutuklanarak 
cezaevine gönderildi.

Olay, Cumartesi günü Kulu'ya 
bağlı Beşkardeş Mahallesi'nde 
meydana geldi. İddiaya göre, Beş-
kardeş Mahallesinde muhtarlık 
seçimlerinde oy vermeme mese-
lesinden tartışan ve bu olaydan 
dolayı da aralarında husumet olan 
E.Ö. (36) ile Cihan Öcal (42) ara-
sında çıkan sözlü tartışma kavgaya 

dönüştü. Kavga sırasında şüpheli 
E.Ö. yanında bulunan bıçakla Ci-
han Öcal'ı yaraladı. Öcal, kaldırıldı-
ğı Kulu Bölge Devlet Hastanesinde 
yapılan müdahalelere rağmen kur-
tarılamayarak hayatını kaybetti. 
Zanlı ise jandarma tarafından suç 
aleti bıçakla beraber kısa sürede 
yakalanarak gözaltına alındı. Zanlı 
E.Ö., jandarmadaki işlemlerinin 
tamamlanmasının ardından çıka-
rıldığı mahkemece tutuklanarak 
cezaevine gönderildi. n İHA

Otomobil ile motosiklet 
çarpıştı, 1 kişi yaralandı

Tartıştığı kişiyi öldüren 
şüpheli tutuklandı 
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Aksaray'da jandarma ekiple-
rinin şüphe üzerine durdurduğu 
tırın dorsesinde piyasa değeri 1 
milyon 473 bin lira olan toplam 
1 ton 734 kilo kaçak tütün ele 
geçirildi.

Olay, Aksaray - Adana Kara 
yolu üzerinde yaşandı. Edinilen 
bilgiye göre, rutin yol kontrolü 
yapan İl Jandarma Komutanlığı 
Kaçakçılık ve Organize Suçlarla 
Mücadele (KOM) Şubesi ekipleri 
şüphe üzerine Adana'dan Aksa-
ray istikametine seyreden bir 

tırı durdurdu. Ehliyet ve ruhsat 
kontrolünden geçirilen tır sürü-
cüsünün tedirgin hal ve hareket-
lerinden şüphelenen jandarma 
KOM ekipleri yaptığı aramada 
tırın dorsesinde koliler içerisine 
gizlenmiş piyasa değeri 1 milyon 
473 bin lira olan toplam 1 ton 
734 kilo kaçak tütün ele geçiril-
di. Tütünlere jandarma ekiple-
rince el konulurken tır sürücüsü 
gözaltına alındı. Olayla ilgili Ak-
saray Cumhuriyet Başsavcılığın-
ca tahkikat başlatıldı.  n İHA

Aksaray'da 2 grup arasında çı-
kan ve 3 kişinin bıçaklanarak yara-
landığı kavgada 4 şüpheli tutukla-
narak cezaevine gönderildi.

Olay dün gece yarısı Dere Ma-
hallesi 650 Sokak'ta bulunan bir 
oyun salonunda yaşandı. 2 grup 
arasında alacak verecek meselesi 
yüzünden tartışma çıkmış, ara-
larında anlaşamayan şahısların 
tartışması kısa sürede kavgaya 
dönüşerek 2 taraf da birbirine bı-
çaklarla saldırmıştı. 2 ayrı bıçağın 
kullanıldığı kavgada B.B., M.Ü. ve 
A.K. isimli 3 kişi bacak ve kolla-

rından bıçak darbesiyle yaralandı. 
Kavgaya karışan taraflar olay ye-
rinden kaçarken kovalamaca so-
nucu polis ekiplerince yakalandı. 
Polise de direnen şahıslar biber 
gazı kullanılarak etkisiz hale geti-
rilip gözaltına alındı. Olay yerine 
gelen 112 Acil Yardım ekipleri ya-
ralılara ilk müdahaleyi kaldırımda 
yaparken, yaralı 3 kişi ambulans-
larla Aksaray Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Acil Servisi'ne kaldırıldı. 
Şüpheliler emniyetteki işlemleri-
nin ardından adli makamlara sevk 
edilerek tutuklandı.  n İHA

Kaçak tütün elegeçirildi Kavgada 3 kişi bıçaklandı
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Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, “Konya-Aksaray devlet yolu, Kaş-Kalkan yolu ve Batman-Ha-
sankeyf yolu Suçeken Boğazı mevkisi gibi stratejik bölgelerde toplam 15 yeni ekolojik köprü planlıyoruz” dedi 

Aksaray Yolu’na 
ekolojik köprü!
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 

Abdulkadir Uraloğlu, 11 Kasım Mil-
li Ağaçlandırma Günü dolayısıyla 
yaptığı yazılı açıklamada, yürüttük-
leri çalışmalara ilişkin bilgi verdi. 
Paris İklim Anlaşması, 2053 net 
sıfır emisyon hedefi ve yeşil kalkın-
ma politikası doğrultusunda çalış-
malar gerçekleştirdiklerini belirten 
Uraloğlu, "KGM tarafından 76,5 
milyon, kamu-özel işbirliği projeleri 
kapsamında da 20,2 milyon olmak 
üzere toplam 96,7 milyon fidanı 
toprakla buluşturduk. Ağaçlandır-
ma projelerimiz, kara yollarında 
iklim değişikliğiyle mücadelede 
somut adımların en güzel örnekle-
rinden biridir. Karbon salımını azal-
tarak sürdürülebilir bir gelecek için 
önemli bir adım atıyoruz. Doğa ile 
uyum içinde hareket etmeyi, onun 
ahengini bozmadan, dengeli ve 
sürdürülebilir bir yaşamı hedefliyo-
ruz." değerlendirmesini yaptı.

"KARA YOLLARINDA 15 YENİ 
EKOLOJİK KÖPRÜ PLANLIYORUZ"

Uraloğlu, çevreye duyarlı ula-

şım projelerinde doğayla uyumu 
esas aldıklarına dikkati çekerek, 
ekolojik köprü çalışmalarına devam 
ettiklerini vurguladı.

Tarsus-Pozantı Otoyolu'nda-
ki yaban hayatı geçişi için yapılan 
ilk köprünün yanı sıra Karayolları 
Genel Müdürlüğü sorumluluğun-
da 9 ekolojik köprü bulunduğu-
nu aktaran Uraloğlu, "Son olarak 
Aydın-Denizli Otoyolu üzerinde 
bir adet ekolojik köprünün yapı-
mını tamamladık. Konya-Aksaray 
devlet yolu, Kaş-Kalkan yolu ve 

Batman-Hasankeyf yolu Suçeken 
Boğazı mevkisi gibi stratejik bölge-
lerde toplam 15 yeni ekolojik köprü 
planlıyoruz." ifadelerini kullandı. 

Bakan Uraloğlu, Ankara-Eski-
şehir Yüksek Hızlı Tren Hattı'nda 
2021'de yapımı tamamlanan eko-
lojik köprünün, dünyada yüksek 
hızlı tren hattı üzerinde inşa edilen 
ilk ekolojik köprü olduğunu be-
lirterek, şunları kaydetti: "Hayata 
geçirdiğimiz ekolojik köprü proje-
leri Türkiye'nin doğa dostu ulaşım 
vizyonunda önemli bir yer tutuyor. 

Hat üzerindeki, doğal malzemelerle 
kaplanan bu ekolojik köprü özellikle 
çevrenin bitki örtüsüne uygun ola-
rak tasarlandı. Bu sayede hayvanlar 
köprüyü doğal bir yaşam alanı ola-
rak algılayıp kolay geçiş yapabiliyor. 
2025 yılı Yatırım Programı kapsa-
mında da Ankara-Eskişehir YHT 
Hattı'nda bir adet daha ekolojik 
köprü yapımı planlıyoruz."

YABANİ HAYVANLARA 
KARŞI DA TEDBİR

Yabani canlıların karıştığı trafik 
kazalarını azaltmak amacıyla eko-
lojik köprü uygulamalarının çevre 
duyarlılığı açısından büyük önem 
arz ettiğini vurgulayan Uraloğlu, 
"Halkalı-Kapıkule Hızlı Tren Proje-
si kapsamında Kırklareli ve Edirne 
arasında 3 ekolojik köprü inşa edi-
yoruz. Kırklareli-Pancarköy arası ile 
Kırklareli-Ağayeri arasında iki eko-
lojik köprünün yapımını tamamla-
dık. Edirne ve Kabaağaç arasındaki 
ekolojik köprüde ise sona yaklaştık, 
çalışmalara hızla devam ediyoruz." 
değerlendirmesinde bulundu.  n AA

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Sanayi Üretim Endek-
si, Eylül 2024 verilerini açıkladı. 
Buna göre; sanayi üretimi yıllık 
yüzde 2,4 azaldı. TÜİK verileri-
ne göre; Sanayinin alt sektörleri 
(2021=100 referans yıllı) incelen-
diğinde, 2024 yılı Eylül ayında ma-
dencilik ve taş ocakçılığı sektörü 
endeksi bir önceki yılın aynı ayına 
göre yüzde 5,3 azaldı, imalat sana-
yi sektörü endeksi yüzde 2,5 azaldı 
ve elektrik, gaz, buhar ve iklimlen-

dirme üretimi ve dağıtımı sektörü 
endeksi yüzde 1,1 arttı.

SANAYİ ÜRETİMİ AYLIK 
YÜZDE 1,6 ARTTI

Sanayinin alt sektörleri ince-
lendiğinde, 2024 yılı Eylül ayında 
madencilik ve taş ocakçılığı sektö-
rü endeksi bir önceki aya göre yüz-
de 1,2 arttı, imalat sanayi sektörü 
endeksi yüzde 1,8 arttı ve elektrik, 
gaz, buhar ve iklimlendirme üre-
timi ve dağıtımı sektörü endeksi 
yüzde 1,8 azaldı. n TÜLİN ŞEKER

AK Parti Konya Eski Milletve-
kili, Konya Ticaret Odası (KTO) 
Eski Başkanı ve Türk Kızılay Kon-
ya Şube Başkanı Hüseyin Üzül-
mez’in abisi Mustafa Üzülmez 77 
yaşında vefat etti. Merhum Mus-
tafa Üzülmez’in cenazesi dün 

öğle namazına müteakip Meram 
Anasultan Mezarlığında kılınan 
cenaze namazının ardından du-
alarla toprağa verildi. Üzülmez 
ailesini acı günlerinde sevenleri 
ve yakınları ile işadamları yalnız 
bırakmadı. Üzülmez ailesi cena-

ze namazının ardından taziyeleri 
kabul etti. Konya Yenigün Ga-
zetesi olarak merhum Mustafa 
Üzülmez’e Yüce Allahtan rah-
met yakınlarına ve sevenlerine 
başsağlığı dileriz. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Sanayi üretimi yıllık yüzde 2,4 azaldı

Üzülmez ailesinin acı günü

İşsizlik oranı yüzde 
8,6 seviyesinde 

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Hanehalkı İşgücü Araştır-
ması sonuçlarını açıkladı. Buna 
göre; 15 ve daha yukarı yaştaki 
kişilerde işsiz sayısı 2024 yılı Ey-
lül ayında bir önceki aya göre 35 
bin kişi artarak 3 milyon 100 bin 
kişi oldu. İşsizlik oranı ise değişim 
göstermeyerek yüzde 8,6 sevi-
yesinde gerçekleşti. İşsizlik oranı 
erkeklerde yüzde 6,7 iken kadın-
larda yüzde 12,3 olarak tahmin 
edildi. İstihdam edilenlerin sayısı 
2024 yılı Eylül ayında bir önceki 
aya göre 95 bin kişi artarak 32 
milyon 823 bin kişi, istihdam ora-
nı ise 0,1 puan artarak yüzde 49,7 
oldu. Bu oran erkeklerde yüzde 
67,3 iken kadınlarda yüzde 32,5 
olarak gerçekleşti. İşgücü 2024 
yılı Eylül ayında bir önceki aya 
göre 131 bin kişi artarak 35 mil-
yon 923 bin kişi, işgücüne katılma 
oranı ise 0,2 puan artarak yüzde 
54,4 olarak gerçekleşti. İşgücüne 
katılma oranı erkeklerde yüzde 

72,1 iken kadınlarda yüzde 37,0 
oldu. 15-24 yaş grubunu kapsa-
yan genç nüfusta işsizlik oranı bir 
önceki aya göre 0,3 puan artarak 
yüzde 17,1 oldu. Bu yaş grubun-
da işsizlik oranı; erkeklerde yüzde 
13,5, kadınlarda ise yüzde 24,0 
olarak tahmin edildi. İstihdam 
edilenlerden referans dönemin-
de işbaşında olanların, mevsim 
ve takvim etkilerinden arındırıl-
mış haftalık ortalama fiili çalışma 
süresi 2024 yılı Eylül ayında bir 
önceki aya göre aynı seviyede ka-
larak 42,7 saat olarak gerçekleşti. 
Zamana bağlı eksik istihdam, po-
tansiyel işgücü ve işsizlerden olu-
şan atıl işgücü oranı 2024 yılı Ey-
lül ayında bir önceki aya göre 1,7 
puan azalarak yüzde 25,6 oldu. 
Zamana bağlı eksik istihdam ve 
işsizlerin bütünleşik oranı yüzde 
17,3 iken işsiz ve potansiyel iş-
gücünün bütünleşik oranı yüzde 
17,9 olarak tahmin edildi.i. 
n TÜLİN ŞEKER

Dünya, hızlı şe-
hirleşme ve sana-
yileşme ile birlikte 
doğanın dengesini 
giderek kaybettiği bir 
süreçten geçiyor. Bu 
süreçte, ormansızlaş-
ma ve doğal alanların 
kaybı, iklim değişikliği 
ve biyolojik çeşitliliğin 
azalması gibi ciddi 
çevresel sorunlara 
yol açtı. İşte tam da 
bu noktada, çevreyi ağaçlandırmanın 
önemi daha da belirgin hale geliyor.

Ağaçlandırma, ekosistemlerin 
yeniden canlandırılması ve biyolo-
jik çeşitliliğin korunması açısından 
kritik bir rol oynar. Ağaçlar, birçok 
hayvan türü için yaşam alanı sağlar 
ve ekosistemlerin dengede kalma-
sına yardımcı olur. Aynı zamanda, 
bitki örtüsü, toprağın erozyona karşı 
korunmasını sağlar ve su döngüsü-
nün düzenlenmesinde önemli bir rol 
oynar. Ağaçlandırma projeleri, yerel 
bitki ve hayvan türlerinin korunması-
na katkıda bulunurken, aynı zamanda 
nesli tükenmekte olan türler için yeni 
yaşam alanları yaratır. Bu süreç, do-
ğanın kendini yenileme kapasitesini 
artırır ve gelecek nesiller için sağlıklı 
bir çevre bırakmamıza yardımcı olur. 
Ağaçlar, karbon emilimi konusunda 
hayati bir işleve sahiptir. Atmosferde-
ki fazla karbonu emerek, iklim deği-
şikliği ile mücadelede önemli bir rol 
oynarlar. Ağaçlandırma çalışmaları, 
sera gazı emisyonlarının azaltılması-
na yardımcı olarak, küresel ısınmanın 
etkilerini hafifletir. Özellikle kent içi 
ağaçlandırma, şehirlerin hava kalite-
sini artırır ve sıcaklık dalgalanmalarını 
dengeler. İklim değişikliği, yalnızca 

çevresel değil, aynı 
zamanda ekonomik 
ve sosyal sorunlara 
da yol açar. Ağaçlan-
dırma projeleri, bu 
sorunların çözümüne 
katkıda bulunarak, 
sürdürülebilir bir 
geleceğin kapıları-
nı aralar. Ayrıca, bu 
projeler, yerel halk 
için istihdam fırsatları 
yaratır ve ekonomik 

kalkınmayı destekler. Ağaçlar, sade-
ce çevresel faydalar sağlamakla kal-
maz, aynı zamanda toplumsal refah 
ve halk sağlığı üzerinde de olumlu 
etkiler yaratır. Yeşil alanlar, şehir sa-
kinlerinin fiziksel ve zihinsel sağlığını 
iyileştirir, stres seviyelerini düşürür 
ve sosyal etkileşimleri artırır. Parklar 
ve ormanlar, insanların doğayla iç 
içe vakit geçirmelerine imkan tanır ve 
aktif yaşam tarzlarını destekler. Top-
lumsal faydanın yanı sıra, ağaçlar su 
kalitesini iyileştirir ve sel riskini azaltır. 
Kök sistemleri sayesinde, yeraltı su-
larını besler ve suyun daha verimli 
kullanılmasını sağlar. Bu da, su kay-
naklarının sürdürülebilir yönetimini 
destekler. Çevreyi ağaçlandırmak, 
sadece doğal güzellikleri korumakla 
kalmaz, aynı zamanda ekosistemle-
rin dengesini sağlar, iklim değişikliği 
ile mücadelede önemli bir rol oynar 
ve toplumsal faydalar yaratır. Ağaç-
landırma projeleri, gelecek nesillere 
sağlıklı ve yaşanabilir bir dünya bırak-
mamız için atılması gereken adımlar 
arasında yer alır. Bugünden atılacak 
küçük adımlar, yarının büyük dönü-
şümlerini başlatabilir. Unutmayalım 
ki, her dikilen ağaç, geleceğe bırakı-
lan yeşil bir mirastır.

GELECEĞE YEŞİL BİR MİRAS BIRAKMAK

haber@konyayenigun.com
ENES CESUR

AK Parti Konya Eski Milletvekili, 
Konya Ticaret Odası (KTO) 

Eski Başkanı ve Türk Kızılay 
Konya Şube Başkanı 

Hüseyin Üzülmez’in abisi,  

Mustafa Üzülmez’ın 
vefatını üzüntüyle öğrendik. 
Merhuma Allah’tan rahmet, 

yakınlarına sabr-ı Cemil niyaz 
ederiz.

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ
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Kulu ve Akşehir ilçelerinde ya-
şanan trafik kazalarında toplam 10 
kişi yaralandı. 

Akşehir yakınlarında bir kamyo-
netin şarampole uçması sonucu 6 
kişi yaralandı.

Kaza, gece yarısı Afyonkarahi-
sar Konya arasındaki D-300 Kara 
yolu Altuntaş Mahallesi yakınların-
da meydana geldi. Edinilen bilgiye 
göre, R.A. idaresindeki 48 ARU 710 
plakalı Ford marka kamyonet Akşe-
hir’den Konya istikametine doğru 
seyir halindeyken Altuntaş Mahal-
lesi yakınlarında sürücüsünün di-
reksiyon hakimiyetini kaybetmesi 
sonucu sağ taraftaki şarampol içe-
risine uçtu. Kazada, sürücü R.A. ile 
araç içerisindeki M.M.A., A.A., Y.A., 
C.A. ve A.A. yaralandı. Yaralılar 
ambulanslarla Akşehir Devlet Has-
tanesi’ne kaldırılarak tedavi altına 
alındı.

Kaza ile ilgili tahkikat başlatıldı.
EHLİYETSİZ SÜRÜCÜ DİREĞE ÇARPTI 

Konya’nın Kulu ilçesinde eh-
liyetsiz sürücünün kullandığı oto-
mobilin elektrik direğine çarpması 
sonucu 4 kişi yaralandı. Kaza, saat 
12.30 sıralarında Değirmenözü 
Mahallesi girişinde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, Kulu ilçe mer-
kezi yönüne seyir halinde ehliyetsiz 
sürücü R.K. (41) idaresindeki 42 
BTG 17 plakalı otomobil sürücünün 
virajda direksiyon hakimiyetini kay-

betmesi sonucu kontrolden çıkarak 
yol kenarındaki demir elektrik dire-
ğine çarptı. Kazada, sürücü R.K. ile 
araçta bulunan A.Ö. (82), Ş.Ş. (57) 
ve S.B. (36) yaralandı. Kaza ihbarı 
üzerine olay yerine sağlık ve polis 

ekipleri sevk edildi. Yaralılar olay 
yerinde yapılan ilk müdahalenin 
ardından ambulanslarla Kulu Bölge 
Devlet Hastanesi acil servisine kal-
dırılarak tedavi altına alındı. Kazayla 
ilgili tahkikat başlatıldı. n İHA

Sigortacılık bir mühendislik ve 
risk uzmanlığı işidir. Sigorta şirke-
ti, herhangi bir hasar sonucunda, 
poliçede yazılı bulunan teminat ve 
şartları esas alarak hasarın kabulü-
nü, reddini veya eksik ödeme yap-
mayı belirler. Sigortalanacak varlık-
ların risk analizleri tam yapılmış ve 
bu risklere karşı gerekli teminat ve 
şartlar poliçede açık ve net olarak 
belirtilmişse, sigorta şirketi oluşan 
hasarı tam ve eksiksiz olarak öder. 
Dolayısıyla, hasarın reddi veya eksik 
ödenmesi gibi bir durum söz konusu 
olmayacaktır. 2A Grup Sigorta Cen-
ter sigortalıları bir müşteri gibi değil, 
işletmenin bir ortağı gibi görüyor, 
varlıkların bize emanet edilmesinin 
sorumluluk ve bilinciyle sigortacılı-
ğı ciddiye alıyor.  1995'ten bu yana 
sektörde hep ilklerin temsilcisi olan 
ve yenilikçi gücü ile büyük montanlı 
sigorta poliçelerine imza atıyor. Yeni 
projelerle sektördeki lider konu-
munu sürdürmeye devam ediyor. 
2A Grup Sigorta Center Bireysel & 
Kurumsal Satış Müdürü Ramazan 
Efe Çat, Sigorta alanında; Konya ve 
Ankara başta olmak üzere, yurt içi 
ve dışındaki müşterilerimize katma 
değeri yüksek, yenilikçi ve güvenilir 
ürün ve çözümler ürettiklerine dik-
kat çekti. 

Öncelikle sizleri tanıyabilir mi-
yiz?

19.03.1991 Konya Selçuklu 
doğumluyum. Amasya üniversite-
si Eğitim fakültesi Fen ve Teknoloji 

Öğretmenliği 2015 Mezunuyum. 
Mezun olacağım dönem içerisin-
de, Çelebi Mehmet Ortaokulu ve 
Vali Hüseyin Poray ortaokulların-
da Stajyer Öğretmen olarak görev 
yaptım. 2015-2016 yılları arasında 
Baba mesleğimiz dökümcülük sek-
törüne giriş yaparak AHS Anadolu 
hidrolik Sanayi firmasında Döküm 
analiz ve iç hat sevkiyat sorumlu-
su olarak çalıştım. 2016-2017 Dö-
nemleri arasında Kule Site A.V.M. 
Adese firmasında kasiyerlik yaptım. 
Üniversite mezuniyetinden sonra 
çalıştığım kurum ve kuruluşlarda 
KPSS' ye girme eşgüdümü içerisin-
de çalışmıştım fakat Özel Sektör ve 
ticaretin daha keyifli ve zevkli oldu-
ğuna kanaat getirdiğim için ticaret 
hayatına atıldım. Ticarete küçük 
yaşlarda başladım diye bilirim. Okul 
ara tatil dönemlerinde stadyum, 2. 
el araç satım vb. yerlerde simit ve 
içecek gibi gıda tüketimi üzerine 
satış yaparak başladım. 2017 Yılı 
Ağustos ayında 2a Grup Sigorta 
Center firmamıza katıldım. Bireysel 
ve Kurumsal satış Uzmanı, Hasar 
ve Risk Yönetim danışmanı olarak 
çalıştım. 2023 yılı Kasım ayından 
İtibaren Bireysel ve Kurumsal Satış 
Müdürü olarak görevime devam et-
mekteyim. 

2A Grup Sigorta Center Grup 
hakkında bilgi verir misiniz? Kaç 
kişilik ekiple ve nelerde hizmet ve-
riyorsunuz? 

Firmamız 23 yılı aşkın bir sü-

redir sigorta sektöründe sektörün 
lideri sloganımız ile hizmet ver-
mekte. Konya merkezli Ankara ve 
Kocaeli ile birlikte yaklaşık 9 şube-
miz mevcut. 55 kişilik branşında 
uzman arkadaşlar ile İç Anadolu 
bölgesi Konya'mızdan Türkiye'ye 
açılan küresel pazarda paydaşları 
için yarattığı değerlerle sürdürülebi-
lir büyümesini koruyan, rekabet gü-
cüyle tercih edilen, güven duyulan, 
çevreye ve insana duyarlı bir sigorta 
firması olmayı hedefliyoruz.

Sizce sektörde ‘güvenilir mar-
ka’ olmak nasıl bir öneme sahip? 
Sigorta Center, sigorta sektöründe 
güvenilir ve güçlü marka olma yo-
lunda nasıl bir güce sahip?

Hepimizin kaybetmekten kork-
tuğu maddi ve manevi değerlerimiz 
vardır: sağlığımız, ailemiz, işyerimiz, 
yatırımlarımız, aracımız ve yaşam 

standartlarımız gibi. Bu değerleri, 
hastalık, yangın, deprem veya kaza 
gibi beklenmedik olaylar nedeniyle 
kaybetme korkusunu sıkça yaşarız. 
Peki, geleceğimizi kurarken bu de-
ğerleri ne kadar güvence altına alı-
yoruz? Bu değerli varlıkları güvence 
altına almanın en önemli ve etkili 
yolu, sigorta yaptırmaktır.  Sigortalı-
larımızın ait olduğu sektör hakkında 
ayrıntılı bilgi vermek, sigorta işleriy-
le ilgili kayıt oluşturmak ve sigorta 
şirketine bilgi aktarımını kolaylaş-
tırmak bizim görevimizdir. Sigorta 
sektöründeki yasal değişiklikler ve 
gelişmeler hakkında sigortalıları-
mıza teknik bilgi sunmak, onların 
doğru kararlar almasına yardımcı 
olur. Mevcut piyasa imkanları hak-
kında ayrıntılı bilgi sağlamak ve si-
gortalılarımızın öneri ve seçimlerini 
derlemek, onların memnuniyetini 

artırmak için önemlidir. 2A Grup 
Sigorta, "insan" unsurunu en büyük 
sermayesi olarak görür ve sigorta-
lılarına birinci sınıf hizmet sunmak 
adına ülkemizin en iyi kadrolarını 
kurmuştur. 2A Group Sigorta ola-
rak, sigortalılarımızı bir müşteri gibi 
değil, işletmenin bir ortağı gibi gö-
rüyor, varlıkların bize emanet edil-
mesinin sorumluluk ve bilinciyle 
sigortacılığı ciddiye alıyoruz. Sağla-
dığımız ürün ve hizmetlerde müş-
teri memnuniyetini en üst düzeyde 
tutmak ve müşteri geri bildirimleri-
ni etkin bir şekilde yönetmek, kalite 
politikamızın temelini oluşturur.

 Ne tür sigortalar gerçekleştiri-
yorsunuz? Vatandaşlar ağırlık ola-
rak sigortalar yaptırıyor?

Kasko Sigortası, Zorunlu Trafik 
Sigortası, Artı EK İMM, Konut Si-
gortası, Zorunlu Deprem Sigortası 
(DASK), Site Paket Sigortası, Ta-
mamlayıcı Sağlık Sigortası, Tutum-
lu Özel Sağlık Sigortası, Özel Sağlık 
Sigortası, Özel Sağlığım Tamam Si-
gortası, Ferdi Kaza Sigortası, Hayat 
Sigortası, Yurt Dışı / yurt içi Seyahat 
Sağlık Sigortası, Alacak Sigortası ,İn-
şaat-Montaj All Risk Sigortası, Ener-
ji Sigortaları, İşyeri Sigortası, Tarım 
Sigortası, Sera Sigortası, Su Ürünle-
ri Sigortası, Kefalet Sigortası, Tekne 
Sigortası, Tehlikeli Madde Sigortası, 
Nakliyat Emtia Sigortası, Cep Tele-
fonu Sigortası, Evcil Hayvan Sigor-
tası, Hayvan Hayat Sigortası, Mes-
leki Sorumluluk Sigortası, Bireysel 

Emeklilik Sigortası. Vatandaşlarımız 
eskisine nazaran sigorta bilinirliği 
kazanmış durumda gerek güncel 
olaylar gerek artan risklerin mali 
bilançosundan sigorta sektöründe 
ürün çeşitliliği yaptırma oranında 
ciddi bir artış olmuştur. Ağırlıklı ola-
rak Sigorta yaptırmalarını bireysel 
ve kurumsal olarak değerlendirmek 
daha doğru olur. Bireysel de sağlık, 
kasko, konut ve bes Kurumsal da 
işletmenin sektörüne bağlı olarak iş 
yeri yangın, alacak-kefalet, nakliye 
ve grup sağlık sigortaları yaptırma 
eğilimi daha fazla artmıştır.

Sigorta yaptırırken nelere dik-
kat edilmeli?

Öncelikle ne amaçlı sigorta yap-
tırdığımızın bilincinde olarak söz 
konusu riskin gerçekleşmesi duru-
munda mağduriyetimizin giderile 
bilmesi için gerekli teminatlar ve 
doğru bedeller bilgisini sigortacısı 
ile teyitleşerek teklif alınması daha 
doğru olur. 

Şehrin markası olarak Kon-
yaspor da yanındasınız? Bu konu 
hakkında neler söylersiniz?

Evet Şehrimizin tek bir takımı 
var o da Konyaspor’umuz.  Elimiz-
den geldiğince hem tanıtımını hem 
desteğimizi vermeye çalışıyoruz. 
Kendi memleketimizin takımına sa-
hip çıkmak birazda memleketçi duy-
guların pekişmesi gibi addedilebilir 
takımızı dün olduğu gibi bugünde, 
yarında hep desteklemeye devam 
edeceğiz.  n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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Sigorta konusunda bilgiler veren 2A Grup Sigorta Center Bireysel & Kurumsal Satış Müdürü Ramazan Efe Çat, “Riskin gerçekleşmesi durumun-
da mağduriyetimizin giderilebilmesi için gerekli teminatlar ve doğru bedeller bilgisini sigortacı ile teyitleşerek teklif alınması daha doğru olur” dedi

Sigorta, mağduriyeti önler

İki ayrı kaza; 10 yaralı!

Ramazan Efe Çat
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Araştırmacı-Yazar Muzaffer Tulukcu, Akören Tarihi’nde ilçede belediye yapmış olan isimleri anlatmayı sürdürüyor. Tulukcu, Akören’de 
Belediye Başkanlığı yapan isimlerin ilçenin kalkınması ve daha yaşanabilir hale gelmesi adına önemli çalışmalar yürüttüğünü anlatıyor

Akören’in hizmet erleri 
Araştırmacı-Yazar Muzaffer Tu-

lukcu, memleketi Akören’in tarihini 
kaleme almayı sürdürüyor. Bu kap-
samda Tulukcu, ilçede belediye baş-
kanlığı yapmış isimlerin hizmetleri-
ne ve hayatlarına ışık tutuyor. 

NAHİYE MÜDÜRÜ BELEDİYE 
BAŞKANI BEDİİ YÜCESOY

12 Eylül 1980 tarihinde Genel-
kurmay Başkanı Orgeneral Kenan 
Evren, Kuvvet Komutanları ve Jan-
darma Genel Komutanı'ndan oluşan 
Milli Güvenlik Konseyi'nin liderliğin-
de Türk Silahlı Kuvvetleri tarafından 
emir komuta zincirine uyularak 12 
Eylül Darbesi gerçekleştirilmişti. Bu 
çerçevede Türkiye'nin 2. Askeri Dar-
besi paralelinde Belediye Başkanı 
Halil Naci Kılıçarslan görevden alı-
narak yerine Nahiye Müdürü olarak 
görev yapmakta olan Bedi Yücesoy 
atandı. Bedi Yücesoy bu hizmeti 2 
yıl yaptıktan sonra görevi, o günün 
Astsubay'ı Akörenli İsmail Çakır'a 
devretti.

14 Ocak 1936 tarihinde Mardin 
Merkez Artuklu Şehidiye Mahalle-
si'nde doğan Bedii Yücesoy, Mardin 
Hacı Kasım sülalesinden olup ilk, 
orta ve lise eğitimini memleketin-
de tamamladı. İyi derecede Arapça, 
orta derecede Fransızca bilen Bedii 
Yücesoy, askerlik görevini, Ankara 
Yedek Subay Okulu sonrası Sarıka-
mış'ta teğmen olarak yapmıştı. 1959 
yılında komşu kızı Nesibe hanımla 
evlendi, bu evlilikten Mursel, Yücel, 
Yusuf ve Mehmet Kamil adında dört 
erkek evladı dünyaya gelmişti.

Bir süre vekil öğretmenlik yap-
tıktan sonra, Nahiye Müdürlük im-
tihanını kazandı ve sırasıyla Diyar-
bakır Ergani, Mersin Pozantı, Hatay 
Şenköy, Harbiye'de Nahiye Müdürü 
olarak görev yaptıktan sonra 1980 
yılında Akören'e tayin oldu.

12 Eylül 1980 Askeri ihtilali ile 
birlikte ek görev sonrası, Başkanlık 
nöbetini Akörenli Astsubay İsmail 
Çakır'a devretti. 1982 yılında emek-
li olan Bedii Yücesoy memleketi 
Mardin'e döndü.1983-1998 yılları 
arasında ailesi ile beraber bakkal 
dükkanı işletmeciliği yaptıktan son-
ra, İstanbul'a göç etti. 2002 yılına 
kadar muhtelif işlerle ilgilendi, sağlık 
sorunları nedeniyle İstanbul Tıp Fa-
kültesi'nde tedavi gördükten sonra 
21 Temmuz 2008 tarihinde vefat 
etti. Rahmetli İstanbul Eski Topkapı 
Mezarlığı'na defnedildi.

İSMAİL ÇAKIR
1980 ihtilali sonrası 2 yıl kadar 

Akören Belediye Başkanı olarak gö-
rev yapan dönemin Nahiye Müdürü 
Bedii Yücesoy’dan nöbeti devralan 
ve 1982-1984 yılları arasında 2 yıl 
Belediye Başkanlığı yapan İsmail 
Çakır 1942 yılında Akören'de doğdu. 
Babası Dikicilerin (Kör) Seyit, annesi 

ise Körbekirgilin Bekir'in kızı Hatice 
Karabayır Akviran İlkokulu sonrası, 
1959-1960 öğretim yılında Sarayö-
nü Konuklar Teknik Ziraat okulun-
dan 1960-1961 öğretim yılındaysa, 
Ankara Polatlı Astsubay Okulundan 
mezun oldu. 1961 yılı ile birlikte ast-
subay olarak Burdur, Trabzon, Ağrı 
ve Edirne'de görev sonrası 1 Mart 
1981 tarihinde Konya Askerlik Dai-
resi’nden emekli oldu. 1982 yılında 
Akören Belediye Başkanlığı görevine 
getirildi. 2 yıllık görevi döneminden 
Kültürspor’u da destekleyen Çakır 
Başkan Boyalık mevkisine sondaj 
kuyusu açılması, imar planının yapıl-
ması, hastane su şebekesinin yeni-
lenmesi konularını neticeye ulaştırdı.

25 Mart 1984 Mahalli İdareler 
Seçimi sonrası da görevi Ali İhsan 
Doğru’ya devretti.

1997 yılına kadar özel işlerle il-
gilenen Emekli Astsubay İsmail Ça-
kır halen Akören'de yaşıyor. Aslen 
Burdur’lu Tunay hanımla evli olup 
Ayhan ve Hatice adında iki çocuk 
babası.

EN UZUN SÜRE BAŞKANLIK 
YAPAN ALİ İHSAN DOĞRU 

Belediye teşkilatının kurulduğu 
1914'ten bu yana geçen 110 yıllık 
sürede en uzun süre belediye baş-
kanlığı görevini Ali İhsan Doğru'nun 
yaptığı görülmekte. 1984-2004 yıl-
ları arasında toplam 20 yıl bu görevi 
sürdüren Ali İhsan Doğru'yu 14 yıl 
ile Sait Aydemir, 9 yıl ile Hüseyin Öz-
kanoğlu, 8 yıl ile Tahir Dinç takip et-
mekte. Ali İhsan Doğru döneminde 
ilk defa Kadastro çalışmaları yapılmış 
bunun neticesinde de Akörenli, ilk 
defa mülklerine ait tapularının sahi-
bi olmuştu. Tüm Türkiye'de olduğu 
gibi gene bu dönemde Akörenli 461 
ile başlayan numaralarla evine tele-
fon alabilmiş, bu sayede haberleşme 
konusunda hayli mesafe katedilmiş-
ti. Gene bu dönemde ilk defa Dağ 
Sarnıcı Yayla Şenlikleri’nin yapılması 
da Akörenlilerin bir araya gelmeleri 
konusunda hayli artı olmuştu. Bu ko-
nuda 1992 yılında Halil Şahin, Mus-
tafa Ertaş, Hayber Erkoç, Seyit Meh-
met Gençtürk, Halil İbrahim Özden 
ve Abdurrahman Toraman yöneti-
minde kurulan Konya Akörenliler 
Derneği'nin de organizenin içinde 
olması Akören Milliyetçiliği konusu-
nu hayli pekiştirmişti. 1996 yılında 
kurulan Ankara Akörenliler Derneği 
de konuya güç vermişti. 2003-2004 
yılında Jandarma Karakolu'nun yeni 
binasına taşınarak askeriyenin daha 
uygun şartlarda görevini sürdür-
mesi, eski binanın da Emniyet Teş-
kilatı tarafından kullanılması imkanı 
da ilçemiz için artı olmuştu. 1980'li 
yıllarla birlikte bürokrasi ve siya-
si çevrede hayli Akörenlinin yetkili 
ve etkili makamlarda olması Akö-

ren'e önemli yatırım ve hizmetlerin 
gelmesine vesile olmuştu. Nitekim 
bu artı ile 1988 yılında Akören ilçe 
oldu. Bu paralelde de Kaymakamlık 
ile birlikte resmi kurumlar güçlen-
di. Kaymakamlık binası da hizmete 
girdi. Gene aynı dönemde tamamı 
olmasa da Akören'in üç tarafı çevre 
yoluna kavuştu. (Kayasu, Seydişehir 
Yolu-Çumra Yolu ve Avdan Bozkır 
Yolu). Bu konuda Karayolları 3. Bölge 
Müdürlüğü Etüt Proje Baş Mühendi-
si hemşehrimiz Atilla Karaçelebi'nin 
emeği geçmişti. Yeni yapılan Çevre 
Yolu Çumra girişine yapılan Un Fab-
rikası, Yem Fabrikası ve Soğuk Hava 
Deposu'na ilave gene Belediye tara-
fından aynı yere yapılan Sanayi Site-
si Akören için bir başka artı olmuştu. 
Bu dönemde Belediye'nin teşvik et-
tiği Kooperatifçilik anlayışı ile 1996 
yılında kurulan kuraları çekilen Per-
çinkent ve 2003 yılında oturulmaya 
başlanan Akkent Yapı Kooperatifi ya-
pılaşma konusunda artı sağlamış, bu 

sayede Akörenli kerpiç evler yerine 
daha düzgün konutlarda kalma im-
kanına sahip olmuştu. Akören'in Ha-
tunsaray tarafı girişine Belediye'nin 
gayreti ile yapılan futbol sahası ve 
Abdullah Tenekeci Paşa'nın imzası 
ile o günkü rakamla 36 milyon liraya 
yapılan soyunma odaları sayesinde 
Akören çocuğu spor yapma imka-
nına kavuşmuş, devamında da ilçe 
takımı Akviran Kültürspor maçlarını 
burada oynamaya başlamış ve öz ta-
raftarı artmıştı.

Belediyenin de işin içinde oldu-
ğu huzurevi inşaatı İsmail Sarılar ve 
Abdurrahman Çağlar'ın önderliğin-
de hayırseverlerin katkısı ile 1998 
yılında tamamlanmıştı.

İş adamı Nurullah Ercan'ın ba-
bası adına yaptırdığı Akören Ali Rıza 
Ercan Meslek Yüksek Okulu da gene 
aynı dönemde 1997 yılında eğitim 
öğretime açılmıştı. 2003 yılında dö-
nemin Selçuk üniversitesi Rektörü 
Abdurrahman Kutlu'nun okula Spor 

Salonu yaptırması da önemli bir ek-
siği gidermişti. Bunun devamında 
Akörenlinin yaptığı öğrenci yurtları 
da artı olmuştu. 1995-1997 yılları 
arasında Karayolları 3. Bölge Mü-
dürü olarak Konya'da görev yapan 
hemşehrimiz Mücahit Şahin bu dö-
nemde Akören-Avdan-Bozkır yolu-
nun asfalt yapılmasını sağlamıştı.

Gene aynı dönemde Mücahit Şa-
hin ve Asfalt Baş Mühendisi İsmail 
Hakkı Gültekin'in ilgisiyle Beyşehir 
Belediye Başkanı Adil Bayındır ile 
diyalog kurularak Karayolları'nın 
temin ettiği malzeme ile Beyşehir 
Belediyesi Asfalt Şantiyesi'nde üre-
tilen asfalt ile Akören'in birçok cad-
de ve sokakları asfalt ile tanışmıştı. 
1990'lı yıllarda Konya MEDAŞ Genel 
Müdürlüğü'nde görev yapan Genel 
Müdür Cemal Harmankaya ve Mü-
hendis Adnan Kurban'ın talimatları 
ile Akören Dolukuyu ve Bayındır 
mevkilerine elektrik hattı döşenmesi 
sonraki yıllar için önemli bir altyapı 
oluşturmuştu.

1950'li yıllarda Marangoz Meh-
met Karabüber, 1970'li yıllarda Va-
linin Mehmet Türkoğlu'nun ufak 
çapta yaptıkları petrol işletmeciliği 
sonrası Akören Belediyesi Ali İhsan 
Doğru, Çevre Yolu kıyısına yaptır-
dığı Belediye Petrolü'nü halkın hiz-
metine sunmuştu. Ali İhsan Doğru 
döneminde Akören'in ilçe olmasında 
dönemin Devlet Bakanı Abdullah 
Tenekeci ve Yargıtay Başkanı Ahmet 
Coşar'ın büyük etkisi olmuştu. 1987 
yılında Başkan Doğru ile (Hakim) 
Ahmet Coşar, Bakan Tenekeci Pa-
şa'yı ve Gelirler Genel Müdürü Altan 
Tufan'ı ziyaretimiz olmuştu. Yargıtay 
Başkanı ziyaretimizde Ahmet Co-
şar aynen şunu söylemişti-Ali İh-
san merak etme Akören ilçe olacak 
burada biz varız. 1980 ve 1990'lı 
yıllarda bürokraside yetkili makam-
larda olan Gelirler Genel Müdürü 
Altan Tufan, Etibank Genel Müdü-
rü Abdurrahman Yalçın, Müsteşar 
Mücahit Şahin, Adnan Kurban, Milli 
Parklar Av ve Yaban Hayatı Genel 
Müdürü Muzaffer Gültekin, MEDAŞ 
Genel Müdürü Cemal Harmankaya, 
İller Bankası Konya Bölge Müdürü 
Adem Kılıçarslan, Konya İl Milli Eği-
tim Müdürü Ali İhsan Turcan başta 
olmak üzere birçok Akörenli bürok-
rat toprağı Akören için birçok olum-
lu imza atmıştı. 1995-1999 yılları 
arasında Milletvekili olarak mecliste 
görev yapan Turan Bilge’de Akören 
için olumlu işlere imza atmıştı. Dağ 
Sarnıcı Yolu'nun yapılması, Alan 
Belkuyu yolunun (6 kilometre) as-
falt olması, Avdan Dutlu Yolu'nun (3 
kilometre) asfalt yapılması, Ahmedi-
ye-Süleymaniye köy girişlerinin as-
faltlanması, o yıllarda Akören'e bağlı 
olan Çomaklar Yolu'nun (4 kilomet-

re) onarımı, Belkuyu Süleymaniye 
ve Çomaklar'ın içme suyu işlerinin 
halledilmesi Bilge Milletvekilinin il-
gisi ile halledilmişti.

Akören Merkez Çarşı boyuna 
yapılan İlkokul Konya Milli Eğitim 
Müdürü Ali İhsan Turcan döne-
minde eğitim öğretime açılmıştı. 
1984-2004 yılları arasında Akören 
Belediye Başkanı olarak görev yapan 
Ali İhsan Doğru döneminde 1973 
yılında Sanayi ve Ticaret Bakanlığı'n-
ca Ticaret Sicili onaylanan Ak-İpsan 
1987 yılı itibariyle üretime geçmiş-
ti. 12.500 metrekare arsa üzerinde 
3000 metrekare kapalı alanda üre-
tim yapan fabrika 2 yıl kadar üretim 
yaptıktan sonra kapanmıştı. Gene 
bu dönemde Başkan Doğru'ya des-
tek veren Emekli Öğretmen İdris 
Öncel'in desteği ile Akören Müf-
tülük binası 1997-1998 yılında ta-
mamlanmıştı. Ali İhsan Doğru'nun 
başkanlığı döneminde Milletvekilliği 
yapan Abdurrahman Bozkır ve Mus-
tafa Dinek'in de destekleri olmuştu. 
Özellikle Devlet Bakanı Saffet Sert 
döneminde Akören’e çimento fab-
rikası yapılması için teşebbüs yapıl-
mıştı. Ne yazık ki Saffet Sert'in Ba-
kanlık görevi kısa sürünce neticeye 
varılamamıştı. Ola ki konu müspet 
olsaydı, Akören'in 1 numaralı so-
runu istihdam meselesi hallolmuş 
olacaktı. Akören gene Ali İhsan 
Doğru döneminde ilk lisesini eğitim 
öğretime açmıştı. Kurulan dernek 
önderliğinde Akörenlinin katkıları ile 
1990 yılında okul eğitim-öğretime 
açıldı. 2007 yılında E. Astsubay Ali 
Aşık’ın yaptırdığı yeni bina ile Akö-
ren Çok Programlı Lise güçlenmiş 
oldu. Akören’de 20 yıl belediye baş-
kanlığı yapan Ali İhsan Doğru 1938 
yılında Akören’de doğdu. Babası 
Hacı Ümmetlerin Durmuş, annesi 
Avdanlı Fatma Hanım. Akviran İlko-
kulu sonrası, İvriz Köy Enstitüsüne 
devam etti, sonrasında da Balıkesir 
Eğitim Enstitüsü’nden mezun oldu. 
Yunak, İçeri Çumra’da öğretmenlik 
yaptıktan sonra Akören’de de orta-
okul müdürlüğü yaptı. Meram Kız 
Meslek Lisesi ve son olarak da S.Ü. 
Mesleki Eğitim Fakültesi’nde öğret-
menlik yaptıktan sonra 1980 yılında 
emekli olmuştu. Emeklilik sonrası 
Konya Şatoform’da 3 yıl kadar ti-
caretle uğraştı. 1984 seçimlerinde 
Akören Belediye seçimlerine bağım-
sız aday olarak girdi, seçimi kazandı, 
sonrasında Anavatan Partisi’ne ge-
çerek 4 dönem hizmet etti.

Mektepli Terzi Mehmet’in kızı 
Gülten hanımla evli olup Fun-
da Yalın, Fulya Ertuğrul, Füsun 
Çivlik ve Ferhan Raziye Akbulut 
adında 4 çocuk babası. Ali İhsan 
Doğru halen Konya’da emekli ha-
yatını sürdürüyor.

Astsubay İsmail Çakır 1982-1984 yılları arasında 
memleketi Akören’de Belediye Başkanlığı yapmıştı

İsmail Çakır emekli hayatını 
Akören’de geçirmekte

Bedii Yücesoy ve hanımı rahmetlinin kabri 
İstanbul Eski Topkapı Mezarlığı’nda

Ali İhsan Doğru Akören Ortaokulu Müdür-
lüğü yaptığı dönemde (3 sırada).

Bedii Yücesoy oğulları Yücel 
ve Mürsel ile

Ak İpsan 1987 yılı ile birlikte 
iki yıl üretim yapmıştı

Akören Ali Rıza Ercan Meslek Yüksek Okulu açılışı 
Nurullah Ercan, Meliha Ercan, Ali İhsan Doğru ve Rektör 

Abdurrahman Kutlu

Orhaniye tarafından girişte bulunan un 
fabrikası Ali İhsan Doğru döneminde 

üretime başlamıştı
Akören Müftülük binası inşaatına1995 

yılında başlanmıştı
Belediye yem fabrikası Akören’in 

doğusunda

1980-1982 yılları arasında Akören Bele-
diye Başkanı olarak görev yapan Nahiye 
Müdürü Bedii Yücesoy aslen Mardinli idi

Dağ Sarnıcı Yolu’nda yol yapım çalışmaları 
Ali İhsan Doğru döneminde Karayolları Bölge 
Müdürü  Mücahit Şahin’in ilgisi ile yapılmıştı

Ali İhsan Doğru 1984-2004 yılları arasında 
toplam 20 yıl Akören Belediye Başkanı 

olarak görev yapmıştı

Akören Dağ Sarnıcı Yayla Şenliklerinin 
ilkini dönemin belediye başkanı Ali İhsan 

Doğru 1996 yılında başlatmıştı
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Meram Belediyesporlu Sabriye Gür’den gümüş madalya
Meram Belediyesporlu kick boks 

sporcusu Sabriye Gür başarılarına 
bir yenisini daha ekledi. Milli Sporcu, 
Yunanistan’da düzenlenen Avrupa 
Kick Boks Şampiyonası’ndan gümüş 
madalya ile döndü.  Meram Beledi-
yespor Kulübü gerek yurtiçi gerekse 
uluslararası müsabakalara damga 
vurmaya devam ediyor. Bu kap-

samda kulüp sporcusu Sabriye Gür, 
Yunanistan’ın Atina kentinde düzen-
lenen Büyükler Avrupa Kick Boks 
Şampiyonası’nda elde ettiği başarı ile 
dikkatleri üzerine çekti. Sabriye Gür, 
ringe çıktığı full contact 70 kilogram-
da zorlu mücadelelerin ardından ikin-
ci oldu ve gümüş madalya kazandı. 
Avrupa’nın bir çok ülkesinden kick 

boks sporcularının yarıştığı şampi-
yonada, Sabriye Gür’ün sergilediği 
performans büyük takdir topladı. 
Türk sporunun gururu olmaya de-
vam eden Gür, bu önemli başarıyla 
hem Meram Belediyespor Kulübü’nü 
hem de Türkiye’yi gururlandırdı. 
Şampiyonada milli takımımız takım 
halinde 10 altın, 14 gümüş ve 19 

bronz madalya kazanırken ülkemize 
toplam 43 madalya ile döndüler.

BAŞKAN KAVUŞ: 
“SPORCULARIMIZIN HER ZAMAN 
YANINDAYIZ VE DESTEĞE DEVAM 

EDECEĞİZ”
Meram Belediye Başkanı Mus-

tafa Kavuş, Meram Belediyespor 
Kulübü sporcularının kendilerini gu-

rurlandırmaya devam ettiklerini be-
lirterek, “Sporcularımız, gösterdikleri 
üstün çaba ve azimle her geçen gün 
daha büyük başarılar elde etmeye 
devam ediyor. Yunanistan’da düzen-
lenen Avrupa Şampiyonası’nda gü-
müş madalya kazanarak önemli bir 
başarıya imza atan sporcumuz Sab-
riye Gür’ü yürekten kutluyor, emeği 

geçen herkese teşekkür ediyorum. 
Bu başarı, genç sporcularımıza ilham 
vererek şehrimizde spor kültürünün 
güçlenmesine de katkı sağlayacaktır. 
Meram Belediyespor Kulübümüzün 
ve sporcularımızın her zaman yanın-
dayız ve onları desteklemeye devam 
edeceğiz” dedi.   
n SPOR SERVİSİ

Karatay Belediyesi Spor 
Kulübü Trampolin Cimnastik 
Takımı, katıldıkları şampiyo-
na ve organizasyonlardan al-
nının akıyla çıkmaya devam 
ediyor. Bu kapsamda Tram-
polin Cimnastik Takımı, Sam-
sun’da gerçekleştirilen Tram-
polin Cimnastik Kulüpler 
Arası Küçük-Yıldız-Genç-Bü-
yük Türkiye Şampiyonası’n-
da önemli başarılar elde etti. 
Türkiye Cimnastik Federas-
yonu tarafından düzenlenen 
ve Samsun Atatürk Spor Sa-
lonu’nda yapılan şampiyona-
da sporcular; Küçük, Yıldız, 
Genç ve Büyükler katego-
rilerinde birincilik kürsüsü 
için mücadele ettiler.  Büyük 
heyecana sahne olan şam-
piyonada dereceye girenlere 
madalya ve kupaları düzen-
lenen törenle verilirken; Ka-
ratay Belediyesi Spor Kulübü 
Trampolin Cimnastik Takımı 
sporcuları, Samsun’daki tur-
nuvadan da alnını akıyla ay-

rılmayı başardı.
KARATAY BELEDİYESPOR 

KULÜBÜ TRAMPOLİN CİMNAS-
TİK TAKIMINDAN 1 TÜRKİYE 
ŞAMPİYONLUĞU VE 10 MA-

DALYA
Trampolin Cimnastik 

Kulüpler Arası Küçük-Yıl-
dız-Genç-Büyük Türkiye 
Şampiyonası’nda Karatay Be-

lediyespor Cimnastik Takımı, 
Genç Erkekler kategorisinde 
Türkiye Şampiyonluğu elde 
ederek önemli bir başarıya 
imza atmış oldu.  Kulüp spor-
cusu Burak Demirci Yıldız Er-
kekler Bireysel Türkiye 1’inci-
si ve Yıldız Erkekler Senkron 
Türkiye 1’incisi olurken; Ali 
Eymen Demirci de Yıldız Er-

kekler Senkron Türkiye 1’in-
cisi ve Yıldız Erkekler Bireysel 
Türkiye 2’ncisi olmayı başar-
dı. Kulübün başarılı bir di-
ğer Cimnastik sporcusu olan 
Abdullah Mehmet Tükel ise 
Genç Erkekler Takım Türkiye 
1’incisi, Genç Erkekler Birey-
sel Türkiye 1’incisi ve Genç 
Erkekler Senkron Türkiye 

3’üncüsü oldu. Furkan Erkıç; 
Genç Erkekler Takım Türki-
ye 1’incisi ve Genç Erkekler 
Senkron Türkiye 3’üncüsü 
oldu. Yine Emirhan Danış da 
Büyük Erkekler Bireysel Tür-
kiye 3’üncüsü olarak Kara-
tay’ın yüz akı olmayı başardı. 

BAŞKAN HASAN KILCA’DAN 
BAŞARILI SPORCULARA 

TEBRİK
Karatay Belediye Başkanı 

Hasan Kılca yaptığı açıklama-
da, Samsun’da düzenlenen 
Trampolin Cimnastik Kulüpler 
Arası Küçük-Yıldız-Genç-Bü-
yük Türkiye Şampiyonası’na 
damga vuran takımı, spor-
cuları, antrenörleri ve kulüp 
yöneticilerini elde edilen ba-
şarılar dolayısıyla tebrik etti. 
Başkan Hasan Kılca; Karataylı 
gençlerin en güzel şekilde ye-
tişmeleri, sporcu ve sağlıklı 
bir nesil olmaları konusunda 
ellerinden gelen gayreti gös-
termeye devam edeceklerini 
ifade etti.  n SPOR SERVİSİ

Karatay Belediyesi Spor Kulübü Trampolin Cimnastik Takımı, Türkiye Cimnastik Federasyonu tarafından Samsun’da düzenle-
nen Trampolin Cimnastik Kulüpler Arası Küçük-Yıldız-Genç-Büyük Türkiye Şampiyonası’nda önemli başarılar elde etti 

Karatay’dan 10 madalya 
ve Türkiye şampiyonluğu Karapınar Belediyespor 

yükselişini sürdürüyor
Karapınar Belediyespor, 

Konya Süper Amatör Lig'de 
oynadığı karşılaşmada Ye-
nimeramspor'u 1-0 mağlup 
ederek önemli 3 puana ulaş-
tı. Yeşil-siyahlı ekip, ligin 
ilk 5 haftasında gösterdiği 
başarılı performansla dikkat 
çekiyor. Henüz yenilgi yüzü 
görmeyen takım, 4 galibiyet 
ve 1 beraberlikle topladığı 
13 puanla liderin yakasında. 
Kazım Filiz'in ikinci yarıda 
kaydettiği gol, Karapınar 
Belediyespor'a galibiyeti 
getiren isim oldu. Genç ve 
tecrübeli oyunculardan olu-
şan kadro, uyum içerisinde 
oynadığı futbolla göz doldu-
ruyor. Kulüp Başkanı Mithat 
Korkusuz, elde edilen bu 
başarının tesadüf olmadığını 
belirterek, "Yeni bir takımız 
olmamıza rağmen, hedefi-
mize ulaşmak için çok ça-
lışıyoruz. Genç ve tecrübeli 

oyuncularımızın uyumu, bize 
güç veriyor. Bu uzun mara-
tonda hata yapmak istemi-
yoruz. Bize her zaman destek 
olan Belediye Başkanımız 
İbrahim Önal'a ve tüm Kara-
pınarlılara teşekkür ederim." 
dedi.

Karapınar Belediyespor, 
hafta sonu kendi sahasında 
ligin güçlü ekiplerinden To-
karev Beyşehir Belediyespor 
ile karşılaşacak. Bu zorlu 
mücadelede de galip gelerek 
liderlik yarışında daha da yu-
karılara çıkmayı hedefleyen 
yeşil-siyahlılar, taraftarları-
nın desteğini bekliyor. Konya 
Süper Amatör Lig'de yaşa-
nan bu heyecanlı mücadele, 
Karapınar Belediyespor'un 
yükselişini gösteriyor. Takı-
mın bu başarısı, hem ilçeye 
hem de Konya futboluna 
önemli bir katkı sağlıyor.
n SPOR SERVİSİ

Selçuklu Cimnastik'te Türkiye İkincisi
Selçuklu Belediyespor Kulübü 

Trampolin Cimnastik Takımı, Sam-
sun’da düzenlenen Türkiye Şam-
piyonasından ikincilikle dönmeyi 
başardı. 21 farklı branşta faaliyet 
gösteren, şehrimizi ulusal ve ulus-
lararası müsabakalarda başarıyla 
temsile eden Selçuklu Belediyespor 

Kulübü son olarak Samsun’da düzen-
lenen Kulüpler Trampolin Cimnastik 
Türkiye Şampiyonasında ikincilik 
elde ederek önemli bir başarıya 
imza attı. Elif Ceren Çolak ve Hatice 
Elif Buğdaycı’dan oluşan Trampolin 
Takımı büyük kadınlar kategorisin-
de gümüş madalyanın sahibi oldu. 

Bireyselde mücadele eden Selçuklu 
Belediyespor Kulübü Sporcusu Elif 
Ceren Çolak ise üçüncülük elde ede-
rek bronz madalyanın sahibi oldu. 
Selçuklu Spor Okullarında Cimnastik 
branşıyla tanıştıktan sonra Ulusal ve 
Uluslararası şampiyonalarda çeşitli 
dereceler elde eden Elif Ceren Ço-

lak, Milli Takım forması ile de 2020 
yılında Avrupa Şampiyonluğu elde 
etmişti.

BAŞKAN 
PEKYATIRMACI’DAN TEBRİK
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 

Pekyatırmacı, Samsun’da düzenle-
nen Türkiye Şampiyonasından ma-

dalya ile dönen sporcuları tebrik etti. 
Başkan Pekyatırmacı, “Türkiye’nin 
en büyük amatör spor kulüplerinden 
birisi olan Selçuklu Belediyespor 
Kulübümüz son olarak Cimnastik 
Türkiye Şampiyonasından takımlar-
da Türkiye ikinciliği, bireyselde ise 
Türkiye üçüncülüğü ile döndü. Kulü-

bümüzü ve şehrimizi başarıyla temsil 
eden Selçuklu Belediyespor Kulübü 
Cimnastik Takımımızı, ve küçük yaş-
ta spor okullarımızdan yetişerek çok 
önemli başarılara imza atan sporcu-
muz Elif Ceren Çolak’ı tebrik ediyor 
başarılarının devamını diliyorum” 
ifadelerini kullandı.  n SPOR SERVİSİ



NESİNE 3. Lig 3. Grup’ta müca-
dele eden Yapalı İnşaat 1922 Kon-
yaspor, Bayburt deplasmanından 
puanla dönerek az da olsa moral 
buldu. Yeşil-beyazlılar, mağlup 
duruma düştüğü maçtan 1-1’lik 
beraberlikle ayrılarak 6 maçlık 
mağlubiyet serisine son verirken, 
iyi oyunuyla gelecek adına umut 
verdi. Maç sonrası açıklamalarda 
bulunan  Teknik Direktör Çağdaş 
Çankaya, ilerleyen haftalarda daha 
iyi olacaklarını belirterek şöyle ko-

nuştu. “Şimdi belli bir süreç var. 6 
maçtır kazanamıyor takım. Özelikle 
takımda 8 günümüz oldu. Takımla 
bayağı bir konuşmalarımız oldu. 
Oyuncularımızı bireysel ve grup 
halinde çağırdık. Sadece fiziksel 
değil, oyuncularda mental olarak 
da bir yorgunluk gördük. Tamamen 
son 7-8 gün terapi yaptık. Oyuna 
baktığımız zaman da çocuklar iyi bir 
tepki verdi bu maçta. İlk yarı maçı 
koparabilirdik, 2-3 tane çok net po-
zisyonlarımız var. Hiç olmayacak 
bir pozisyonda kademe hatası yap-
tık ve golü yedik. Ancak ondan son-
ra tepki verdik. Şöyle bakmak la-
zım; biraz bu çocuklara inanmamız 
ve desteklememiz lazım. Aslında 
çok kötü bir takımız yok. Çocukların 
üstüne koyarak devam edeceğini 
düşünüyorum. Bayburt maçında 
iyi bir tepki aldık. Umarım bundan 
sonra Yozgat maçını kazanarak 
çıkışa geçmek istiyoruz. Biraz da 
lige göre oynamak lazım. Lige göre 
oynamazsak hata yaparız. Bu da 
dışarıda 1 puan, içeride 3 puan ala-
caksın. Takım savunmasını da iyi 
yapacaksın. Ben takımda iyi bir ışık 
gördüm. Takımın daha iyi olacağını 
düşünüyorum.” n SPOR SERVİSİ

Kramer: "Futbol adil 
olmayan bir oyun"

Ahmet Şan

TÜMOSAN Konyaspor Yüksek Divan Kurulu Başkanı Ahmet Şan, Konyaspor’un vergi borçları için şehrin 
dinamiklerinin harekete geçmesi için destek istedi. Basın Toplantısına Konyaspor’lu yöneticiler de eşlik etti 

TÜMOSAN Konyaspor Yüksek 
Divan Kurulu Başkanı Ahmet Şan, 
Divan Kurulu Üyeleri Fatih Yılmaz, 
Ali Kaya, Şemseddin Beştav,  ME-
DAŞ Konya Büyükşehir Belediye 
Stadyumu’nda vergi borcu günde-
miyle basın toplantısı düzenledi. 
Şan, YDK üyeleriyle birlikte Konya 
Büyükşehir Stadyumu'nda konuyla 
ilgili gelişmeleri paylaşarak, şehrin 
dinamiklerinin harekete geçmesi 
için destek istedi. Basın Toplantısına 
Konyaspor’lu yöneticiler de eşlik etti.

‘KONYASPOR PUAN 
SİLME İLE KARŞI KARŞIYA’

TÜMOSAN Konyaspor Yüksek 
Divan Kurulu Başkanı Ahmet Şan, 
Konya’nın tüm kesiminin Kon-
yaspor’un vergi borcu karşısında 
kenetlemesi gerektiğine dikkat çek-
ti. Şan, “Yaklaşık bir sene önce yine 
bu haftalarda kulübümüzün içinde 
bulunduğu mali sıkıntılardan dola-
yı o gün Babayiğitler aranıyor diye 
çağrıda bulunmuştuk. Ömer Kork-
maz ve arkadaşları o çağrıya kulak 
vererek büyük bir cesaretle geçtiği-
miz yıl 27 Kasım’da yönetimi devir 
aldılar. İçinde bulundukları durum 
itibariyle çok başarılı oldular. Takımı-
mızın Süper Lig’de durumu hiç açıcı 
değildi. Süper Lig’de geçen seneyi 
son maçlarda da olsa Süper Lig’de 
kalmayı başardık. Ömer Korkmaz 
ve arkadaşlarının bütün çabalarına 
rağmen Konyaspor’un borç sarma-
larında maalesef yine başa döndük.  
Çok ciddi hem sponsorluk hem 
kendi Yönetim Kurulu Üyelerinin 

verdiği emanetlerle buralara kadar 
gelindi. Arkadaşlarımızın tüm ça-
balarına ve Federasyonun uzatma 
vermesine rağmen vergi borcunda 
hala eksimiz var. Kasım ayı sonu iti-
bariyle vergi borcunu bir şekilde ya 
tamamını ödeyerek ya da yeniden 
yapılandırma yaparak kapatmamız 
lazım. Aksi takdirde talimatlar gere-
ği puan silme cezasıyla karşılaşaca-
ğız. Süper Lig’de bir puanın aslanın 
ağzında olduğu bir dönemde böyle 
bir tehlike ile karşı karşıyayız. Geçen 
seneden bu seneye yönetim kurulu-
muzun bize verdiği rakamlara göre 
800 Milyon TL olan borç yapısı 1 
Milyar 100 Milyon TL dolaylarında 
tutulmuş durumda. Ciddi bir gelir 
elde edilmiş fakat giderlerin fazla ol-
ması sebebiyle bu şekilde bir borç ile 
karşı karşıyayız” İfadelerini kullandı.

‘VERGİ BORCU 29 KASIM’A 
KADAR ÖDENMESİ GEREKİYOR’
TÜMOSAN Konyaspor kulübü-

nün vergi borcunu 36 taksitli ödeme 
başvurusu yaptığını ama bu başvu-
runun uygun bulunmadığını belir-
ten Ahmet Şan, sözlerini şu şekilde 
sürdürdü: " 2 sene önce yapılandı-
rılan 177 Milyon TL’lik borç düzenli 
şekilde ödeniyor. 2022’nin Ocak 
ayından itibaren başlayan vergi öde-
mesi var. Ödenemeyen bu vergiler 
yapılandırılmamış. Ömer Korkmaz 
dönemine gelinceye kadar ödenme-
miş. Ömer Korkmaz döneminde de 
2024’ün 4,5 ve 6. Ayı ödenememiş.  
169 milyon 773 bin TL’yi bulan ver-
gi borcunun Kasım sonuna kadar 
ödenmesi şart. Esas bizi sıkıntıya 
sokan bu rakam. Bunun da bize 
verilen süresi bu ay doluyor.  Ver-

gi borcu dışında banka borçları ve 
çeşitli ödemeler de bulunuyor. Bu 
hususta herkesin taşın altına el koy-
ması lazım. Eski ve yeni yönetici hiç 
fark etmez kulübümüz için gereken 
neyse yapılması gerekiyor. Aksini 
düşünmek istemiyorum.  Bizim 29 
Kasım’a kadar bu olayı çözmemiz 
gerekir. Aksi taktirde ilk başlangıçta 
puan silme ve devamında daha da 
ağırlaştırılmış cezalarla kulübümüz 
karşı karşıya kalacak. Konyaspor 
Konya’nın bir reklam yüzü. Kon-
yaspor’a bir şekilde sahip çıkmamız 
gerekir. Konya’ya yakışan da değer-
lerine sahip çıkmaktır. Biz geçmişte 
bir ve beraber olduğumuz bütün sı-
kıntıları atlattık. Konyaspor’un için-
de bulunduğu durum ile ilgili herke-
sin taşın altına elini koyması lazım.” 
İfadelerini kullandı. TÜMOSAN Kon-
yaspor Yüksek Divan Kurulu Üyeleri 
Fatih Yılmaz, Ali Kaya, Şemseddin 
Beştav da Konya Protokolüne ve iş 
adamları seslenerek Konyaspor’u 
vergi borcu konusunda yalnız bıra-
kılmaması gerektiğine dikkat çekti. 
Konyaspor’un borçları şöyle. Geç-
mişten gelen bonservis borçları: 65 
Milyon TL, Banka Kredi Borçları: 47 
Milyon TL, Toplam Vergi Borcu: 378 
Milyon TL, Fatih Özgökçen Yöne-
timin Kasa Emaneti: 40 Milyon TL, 
Ömer Korkmaz Yönetiminin Kasa 
Emaneti: 307 Milyon TL, Geçmişe 
Dönük Futbolcu Menajer Ödemele-
ri: 119 Milyon TL, Güncel Futbolcu 
ve Personel Maaş Ödemeleri: 45 
Milyon TL. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konyaspor babayiğit arıyor?

RR
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Çankaya: İnanmamız ve 
destek olmamız lazım 

TÜMOSAN Konyaspor teknik 
heyeti, A MİLLİ Takım’ın Uluslar B 
Ligi’nde oynayacağı Galler ve Ka-
radağ maçları nedeniyle  15 günlük 
lig arası nedeniyle takıma Göztepe 
maçı sonrasında 3 günlük izin verdi.  
Yeşil-beyazlı temsilcimiz, 3 gün din-

ledikten sonra 14 Kasım Perşembe 
günü Kayacık Tesislerinde toplana-
cak. Anadolu Kartalı, saat 17.00'de 
yapacağı idmanla ligin 13. haftasın-
da 24 Kasım Pazar günü sahasında 
oynayacağı Hatayspor maçının me-
saisine başlayacak.  n SPOR SERVİSİ

Konyaspor’a milli izin

S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY  11 10 1 0 32 11 21 31
2.FENERBAHÇE  11 8 2 1 27 9 18 26
3.SAMSUNSPOR 12 8 1 3 24 13 11 25
4. EYÜPSPOR 12 6 4 2 18 11 7 22
5.BEŞİKTAŞ 11 6 3 2 19 10 9 21
6.GÖZTEPE 11 5 3 3 19 13 6 18
7. SİVASSPOR 12 5 2 5 17 20 -3 17
8. BAŞAKŞEHİR 11 4 4 3 17 14 3 16
9.KASIMPAŞA 12 3 5 4 16 19 -3 14
10.TÜMOSAN KONYASPOR 12 4 2 6 14 20 -6 14
11. ANTALYASPOR 12 4 2 6 15 24 -9 14
12.ÇAYKUR RİZESPOR 11 4 1 6 10 19 -9 13
13.TRABZONSPOR 11 2 6 3 12 14 -2 12
14.GAZİANTEP FK 11 3 3 5 15 18 -3 12
15. KAYSERİSPOR 11 2 6 3 11 16 -5 12
16.BODRUM FK 12 3 2 7 10 16 -6 11
17. ALANYASPOR 11 2 4 5 9 14 -5 10
18. HATAYSPOR 11 1 3 7 10 18 -8 6
19.ADANA DEMİRSPOR 11 0 2 9 9 25 -16 2

SÜPER LİG  2024-2025
PUAN DURUMU

23.11.2024 13:30    EYÜPSPOR  -  ÇAYKUR RİZESPOR 
23.11.2024 16:00   KAYSERİSPOR   -  FENERBAHÇE

23.11.2024 16:00    GAZİANTEP FK -  RAMS BAŞAKŞEHİR
23.11.2024 19:00  BODRUM FK  -  GALATASARAY 

24.11.2024 13:30   SİVASSPOR- KASIMPAŞA 
24.11.2024 16:00  TÜMOSAN KONYASPOR   -   HATAYSPOR

24.11.2024 16:00  SAMSUNSPOR   -  ALANYASPOR
24.11.2024 19:00  BEŞİKTAŞ  -  GÖZTEPE

25.11.2024 20:00 TRABZONSPOR  - ADANA DEMİRSPOR

TÜMOSAN Konyaspor'un Slo-
venyalı forvet oyuncusu Blaz Kra-
mer, 2-0 kaybettikleri Göztepe karşı-
laşmasının ardından açıklamalarda 
bulundu. Zor bir maç oynadıklarını 
ifade eden Kramer, “Gerçekten zor 
bir maç olacağını bilerek hazırlan-
dık. İyi de hazırlandığımız bir maçtı. 
Ancak son dakikada yaptığımız ha-
talardan kaynaklı cezalandırıldığı-
mız bir maç oldu diyebilirim. Elbette 

ki kazanmak istedik, fakat futbol 
bazen adil olmayan bir oyun, bunu 
üzülerek söylemek zorundayım. 
Devam etmek ve pozitif düşünmek 
zorundayız" şeklinde konuştu. Kon-
yaspor formasıyla son 6 karşılaşma-
ya ilk 11'de başlayan Blaz Kramer, 
henüz gol sevinci yaşayamadı. 28 
yaşındaki forvet, geçtiğimiz hafta iç 
sahada oynanan Başakşehir maçın-
da asist yapmıştı.   n SPOR SERVİSİ

İbrahim Apalı’dan 
taraftara teşekkür 

Nalçacılılar Taraftar Derneği 
Başkanı İbrahim Apalı, Resmi X He-
sabından yaptığı açıklama ile Göz-
tepe karşılaşmasında Konyaspor’u 
yalnız bırakmayan taraftara teşek-
kür etti. Apalı, “ Konyaspor'umuzu 
desteklemeye gelen kardeşlerime 
teşekkür ederim. Hak etmediğimiz 
bir sonuç aldık ve inanıyorum ki gü-
zel günler göreceğiz. Bu maçı unu-
tup diğer maçlara konsantre olalım. 
Vergi borcu ile alakalı bu hafta ge-
lişmeler olabilir. Emeğinize sağlık.” 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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